
Z LEPOTO NAD PROPAGANDO
(Mef) Čeprav je do lokalnih volitev še več kot pol 
leta je tudi v Izoli predvolilna nervoza že zelo 
prisotna, največkrat pa se slaba volja konča pri 
medijih, ki da delajo reklamo temu ali onemu, 
oziroma antireklamo tistim drugim. O tem lahko 
prebirate v pismih bralcev, slišati pa je tudi na sejah 
občinskega sveta, kjer se skoraj ne govori več o 
demagogiji ampak zgolj o predvolilnem nabiranju 
točk.
Medijem je seveda najtežje. Po eni strani nas zakon in 
kodeks obvezujeta, da poročamo o stvareh takšnih kot

K Banka Koper

so, po drugi strani pa tudi takšno poročanje moti tiste, 
ki so že vstopili v predvolilni čas. Na tej naslovnici bi 
morala biti fotografija županje Brede Pečan in 
direktorja J.P. Komunala Izola, Alojza Zorka, ki 
smeje delita okrasno cvetje prebivalcem starega mesta 
in Izole nasploh. Gre za dva javna izolska delavca, ki 
zagotovo nista reklama za enoumje, fotografijo pa 
smo nameravali podnaslovih z: »skupaj in z 
nasmehom za Izolo«. Pa smo tehtali in tehtali in 
končno ocenili, da bo najbolje, če fotografije ne 
objavimo na prvi strani in se tako rešimo očitkov o 
nekakšnem predvolilnem forsiranju tega ali onega 
morebitnega kandidata za bodočega izolskega župana. 
Takšno ravnanje ima seveda tudi svoje posledice. 
Prva stran Mandrača bo tako ostala nedosegljiva tudi
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za vse druge morebitne kandidate in do volitev boste 
na njej občudovali v glavnem lepa dekleta ali pa 
preproste ljudi iz soseščine. Zato pa bomo v časopisu 
še naprej brez vsakega moralnega ali drugačnega 
mačka objavljali fotografije z različnih prireditev v 
občini. Kdo bo na njih pa je še najmanj odvisno od 
nas oziroma od našega fotografa. Tisti, ki ne gredo 
nikoli nikamor bodo do volitev pač v anonimnosti, 
tisti, ki so vedno zraven pa bodo še naprej na straneh 
časopisa, ki se trudi, da bi bil časopis vseh Izolanov. 
Niti nad, niti pod ampak kar medstrankarski.

'SPLOŠNO GRADBENO PODJETJE^

"_________
PORTOROŽ

Obala 114, Portorož 
tel.: 066 / 770 - 328, 770 - 728 

fax: 066/770-329
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IZOLA Ljubljanska 40, tel. 066/646-225

kolekcija odštekanih majic, hlač, kril
AJTIM za mlade

ČISTO SVEŽA KOLEKCIJA DOMAČE 
MODNE HIŠE "BUNNY" ŽE PRI NINI!!

CENE KONKURENČNE !!!
gotovinske nakupe še vedno nagrajujemo z 20% popustom!

^Bodite drugačne, oblačite se pri NINI!^

Ko trgovina pride k vam domov...
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^ MINI MARKET
_______ TEL: 62 - 674 Kosovelova 32, Izola
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Računovodske Storitve 
7 ... PAPIRNICA
Zanesljivo, kakovostno in po ugodnih cenah 

vodimo knjige za S.P. in podjetja
• fotokopiranje •

IIOROVi 15.4(110 120 L*, SIHOHOV ZALIV, TEL /FAZ 648 IM J

TURISTIČNA
AGENCIJA

1*1

Istrska vrata 7, Izola 
tel./fax: 066/ 646 553
E-mail:laguna@siol.net

PONUDBA TEDNA:
VELIKA PONUDBA IZLETOV 
in POLETNE POČITNICE 1998 
DOMA IN V TUJINI

V POSLEDNJEM HIPU (po ugodnih cenah) RDEČE MORJE, MEHIKA, KUBA,.

MALI OGLASI MALIOGUUI Ml OGLASI
• UGODNO prodam 6m železni kontejner, tel.: 645 296
• PRODAM SKUTER PIAGGIO ZIP, nov, tel.: 648 588
• NUJNO POTREBUJEMO VEČ PASJIH UTIC, LAHKO RABLJENE, POTREBNE POPRAVILA. Kdor 
jih odstopi naj pokliče na tel. 066/ 62 814
• PRISRČNI IN IGRIVI MUCI išeta topel dom. tel.: 066 / 62 814

M/UV1IM1L\\C ye tednik Izolanov 
Naslov: Veliki trg 1, 6310 Izola, tel :066 / 600 ■ 010, fax: 600-015 
Glavni in odg. urednik: Drago Mislej/ Uredništvo: D. Mislej, T. Ferluga, 
Orlando H. (fotoreporter), K. Bučar / Tehnični urednik: Davorin Marc 
Tednik izhaja v nakladi 2000 izvodov, cena 100 Sit.
Založnik / elektronski prelom: GRAFFIT LINE, doo Izola
tel.: 600 - 010 / E-MAIL: MANDRAC @ S-NET. NET
ŽR: 51430 - 603 • 32431 / Tisk: GRAFIKA Glavina. Gažon______________

MED NAJVEČJIMI V SLOVENIJI
Banka Koper je po bilančni vsoti in dobičku med največjimi slovenskimi 

bankami, po lanskih poslovnih rezultatih ostaja namreč četrta največja slovenska 
banka. Rezultati poslovanja za leto 1997, ki jih je pred dnevi novinarjem predstavil 
Vojko Čok, predsednik uprave banke, kažejo, da znaša bilančna vsota za lansko leto 
več kot 121, 5 milijard tolarjev, neto dobiček pa presega 1,2 milijarde tolarjev, na 
skupščiini delničarjev, ki bo 23. junija, bo 221 delničarjev , med katerimi je dobra 
tretjina fizičnih oseb ( veliko je zaposlenih v banki), odločalo o delitvi dobička. 
Predlagana dividenda naj bi znašala 1700 tolarjev na delnico, katere knjigovodska 
vrednost danes znaša 23.000 
tolarje.

Kot je dejal Vojko Čok seveda 
razmišljajo o vstopu na borzo, 
vendar želijo pred tem razrešiti 
ostanke preteklih hipotek ( gre 
predvsem za Cimos, Splošno 
plovbo), saj ocenjujejo, da bi 
brez tega lahko bile delnice 
predmet špekulacije borznih 
posrednikov.

Sicer pa je banka v lanskem 
letu sodelovala pri prestru
kturiranju posameznih podjetij, z 
odprtjem predstavništva v 
Mariboru, pa se povezuje tudi s 
štajerskim gospodarstvom.
Poleg poslovnih enot in agencij na obalno -kraškem in notranjskem območju ima 
banka tudi poslovno enoto v Ljubljani, svoje poslovanje pa namerava razširiti na 
celotno Slovenijo, kar bo uresničevala predvsem z kapitalskimi povezavami. Korak v 
to smer predstavlja tudi lanski nakup večinskega deleža (51 %) v M banki. Strateški 
razvoj banke do leta 2000 predvideva bistveno povečanje tržnega deleža banke.

Kot je v javnosti že nekaj časa znano, obstaja možnost povezovanja z A Banko, 
pogovori pa potekajo še z nekaterimi drugimi potencialnimi pamerji. » Zaenkrat so 
pogovori v takšni fazi, da ne moramo reči še nič konkretnega, vendar pričakujemo, 
da bi morale biti stvari glede bodočih kapitalskih povezav jasne že pred dopusti,« je 
pojasnil Vojko Čok.

V Banki Koper se dobro zavedajo, da bodo v bodoče konkurenčni le z neprestanim 
vlaganjem in uvajanjem najsodobnejših tehnologij v bančno poslovanje. Najbolj so 
ponosni na sistem Aktiva, saj ima kartica Aktiva vodilno mesto med slovenskimi 
karticami, saj jo premore že 176.000 občanov, gospodarkih družb in samostojnih 
podjetnikov.

V prihodnje jih čakajo še intenzivnejše priprave za prenos plačilnega prometa v 
banke, pa tudi prilagajanje evropski bančni zakonodaji, (kb)

TURISTIČNO ZDRUŽENJE IZOLA G.I.Z.
Izola, Veliki trg 11

organizira za vse, ki se
UKVARJAJO Z ODDAJO SOB, STANOVANJ IN 

APARTMAJEV v občini Izola

POSVET O KATEGORIZACIJI 
NASTANITVENIH OBRATOV IN 

STRATEGIJA RAZVOJA 
TURIZMA V IZOLI

Posvet bo v četrtek 28.5.1998 ob 20 uri 
v RESTAVRACIJI SGTŠ-RIVIERA Izola

Na posvetu bodo sodelovali:
predsednik Turističnega združenja Izola g.i.z., Branko Simonovič 

županja občine Izola, Breda Pečan 
predstavnica Upravne enote Izola, Vilma Klančar 

pooblaščeni ocenjevalec, Mitja Logar 
predsednik Območne obrtne zbornice Izola, Ivan Paliska 

v.d. direktor Turističnega združenja Izola g.i.z., Igor Franca

Vljudno vabljeni!



PTT's NOT DEAD je rubrika v kateri objavljamo nenaročena pisma bralcev 
Mandrača. Seveda objavljamo le pisma, ki so napisana tako, da osebno ne 
žalijo nikogar in omogočajo pošten ter kulturen nivo dialoga o pomembnih 
vprašanjih o Izoli in v zvezi z Izolani. Pisem objavljenih v tej rubriki ne 
honoriramo, pa tudi tista v drugih delih časopisa zelo poredkoma. Vseeno 
smo hvaležni vsem, ki s svojimi prispevki pomagate k demokratizaciji 
dialoga v naši občini.

PISMO MLADEMU FORUMU 
ZLSD NA "NETOLERANTNOST"
V številki Mandrača 267 se mladi forum ZLSD, pritožuje nad netolerantnostjo 
vseh okoli sebe ob njihovi akciji proti NATO. Gospodje v forumu imate 
popolnoma legitimno pravico, nasprotovati vstopu Slovenije v NATO, prav tako 
kot imajo drugi pravico ne se strinjati z vami in zagovarjati vstop v NATO. Zame 
konkretno, ni sporno vaše zavzemanje za ne-vstop v NATO, temveč, da ste NATO 
ocenili kot teroristično organizacijo. Ali mislite, da bi bilo konec vojne v Bosni, 
če NATO ne bi posredoval? Ali bi JA odšla in mimo gledala osamosvojitev 
Slovenije, če v svetu ne bi obstajala realna grožnja intervencije NATA? V 
Sloveniji bi imeli še danes podobno situacijo kot je bila v Bosni. Z vašo akcijo ste 
le dokazali, da ste dediči protiinperialistične fronte, katera je bila ustanovljena 
27.4.1941. Vsakgdor, kdor deluje javno, lahko v demokraciji pričakuje odziv 
javnosti, kateri pač ni vedno ugoden zanj. Kajti gospodje, zavedajte se, da je 
vsaka svoboda omejena z svobodo drugega. In vsako jemanje več svobode sebi, 
pomeni, da sem svobodo nekomu odvzel. Sicer pa, glede na to, kdo so vaši 
vzorniki (pismo predsednika 00 ZLSD Izola v številki Mandrača 266), ni čudno, 
da ne znate sprejemati drugačemislečih na demokratičen način. Kajti, absolutna 
resnica ne obstaja. O vsaki stvari obstajata najmanj dva pogleda. Za nekoga je 
kozarec na pol prazen, za drugega je taisti kozarec napol poln. Prav tako, bodo 
obdobje med 1941 ter 1990 lahko ustrezno ocenili šele naši zanamci. Šele naša 
generacija je ocenila dogodke ob prvi svetovni vojni. Misel, katera se mi je utrnila 
ob ogledu muzeja v Kobaridu, "brezmejna je človeška neumnost", je dovolj 
zgovorna.
Zatorej ne obstaja nobena "PIKA STOP" - TAKO JE IN NIČ DRUGAČE. Sicer, 
pa gospodje, kateri, predvsem s svojimi "floskulami" okoli preteklosti, predvsem 
vabite določen del volivcev razmislite, kaj bo z vami in nami vsemi jutri. 
Predvsem z generacijo, katera je rojena po vojni in mora sedaj plačevati vse 
zablode preteklosti in sedanjosti: pridobljene privilegije, pokojninsko reformo, 
dolgove katere je najela SFRJ ter prevzela Slovenija in so poniknili neznano kam, 
itd...
Prej ko slej, se bodo računi morali poravnati na tak ali drugačen način.

P.S. Predvsem, pa bi vas opozoril na uvodnik Mandrača v katerem je mesec maj, mesec 
prireditev ostarelih borcev in katoliške mladine, da se zamislite nad vsebino. Pomislite, 
kakšno stanje bo recimo po naravni poti čez 10 do 15 let.

A. P. Jagodje

ZBRALI POMOČ - KOREKCIJA
V torek, 19.5. je bil na lokalni strani Primorskih novic objavljen nepodpisan 
članek z naslovom "ZBRALI POMOČ", v četrtek pa smo v Mandraču prebrali 
malo drugače oblikovano vest na isto temo. Članka nista povsem korektna, zato bi 
želela, da objavite sledeče:
V Kortah so Drežničani gostovali v okviru kulturnega maratona v organizaciji 
Zveze kulturnih društev Izola in Kulturnega društva Korte.
Na pobudo domačega društva se je zbiralo prostovoljne prispevke za pomoč v 
potresu prizadetim Drežničanom. Pomoč so zbrali predvsem prisotni člani 
obalnega Društva za multiplo sklerozo (ki so imeli tega dne svoj občni zbor) in 
domačini. Zbrana vsota je bila izročena javno po končani prireditvi. Drežničaneje 
v imenu odsotne ge. županje pozdravila predstavnica izolske ZKD. Takrat, razen 
zgoraj omenjene, Drežničanom ni bila izročena nobena druga pomoč. Kot beremo 
v Mandraču in v Primorskih novicah, pa je bila s strani občine Posočju le 
namenjena neka denarna pomoč. Zanima me, kdo jo je nakazal in iz kakšnega 
naslova, saj kolikor mi je znano, do danes, 25.5. občinski svet še ni sprejel 
sklepov o pomoči Posočju iz občinskega proračuna. Če je namreč šlo v časnikih 
za nepreverjene informacije, se sprašujem, ali ni to le del (poceni!) volilne 
propagande na račun omenjenih prizadetih.

Darinka Jug, članica KD Korte

pripis uredništva: Da bi uredništvo oprali kakršnekoli krivde za napačno informacijo 
moramo bralce seznaniti, da smo članek o pomoči Drežničanom dobili iz Kulturnega 
društva Korte, podpisala pa gaje predsednica Nada Morato. V informaciji se zadnji 
stavek dobesedno glasi: Izolska županja pa je primaknila v imenu občine še 30.000,00 
tolarjev.
Neglede na različno tolmačenje omenjenega dejanja smo prepričani, da smo se Izolani 
izkazali kot humani ljudje, ki znajo pomagati tistim v stiski. To velja tako za člane 
Društva bolnikov za multiplo sklerozo kot tudi za člane Kulturnega društva Korte in 
Občino Izola, ki jo pač zastopa županja. To je lahko razlog za ponos in ne za prepire, 
kajne.

Dober glas seže v deveto vas
Ker časa za prijetne sprehode po vaseh Slovenske Istre nimam ravno na pretek, 
me je prvič po dvajsetih letih pot zanesla v Pobege, vas, ki je kakih 5 km 
oddaljena od Kopra. In ni mi bilo žal. Imela sem kaj videti v primerjavi z 
"revščino", ki se je pred dvajsetimi leti kazala bolj ali manj na vseh vaških 
ulicah, "kortah", "kortincah", na pročeljih hiš in zadružnih domov v slovenskih 
vaseh in ki jo, žal, srečujem ob obisku zadružnega doma v Cetorah in Kortah.
Na zadružnem domu, ki se ne bi smel sramovati naziva "kulturni dom", je nova 
tabla, s katere se da razbrati, da je tam domovanje občinske uprave - krajevne 
skupnosti. Med potjo v zgornje nadstropje sem si ogledala lično urejeno 
razstavo, ki priča o dvajsetletnem marljivem delu vseh krajanov, zlasti pa 
mladega rodu iz krajevne šole. Opazila sem, daje stara stavba (stara vsaj toliko 
kot zadružna domova v Kortah in Cetorah) popolnoma prenovljena: nove 
ploščice, prepleskani zidovi, nove in obvestil prepolne oglasne deske, sodobno 
opremljena in popolnoma obnovljena sejna dvorana, ki jo oddajajo, vsepovsod 
pa lično cvetje, ki priča o najbolj intimni zavezanosti vodilnih ljudi v krajevni 
skupnosti Pobegi na "svoj" zadružni dom...V stavbi je ob trgovini še lokalna 
pošta, krajevna skupnost pa seje "rešila" tudi odvečnih zgornjih prostorov, kjer 
zasebno ordinirata dva zdravnika. V čakalnici sem lahko segla po krajevnem, t.j. 
vaškem glasilu, ki se ne sramuje delovanja svojih društev in vljudno vabi k 
sodelovanju starejše in mlajše ljudi, da bi si bivanje v Pobegih še olepšali. 
Navsezgodaj, šse pred osmo zjutraj, je nadvse prijazna tajnica tamkajšnje 
krajevne skupnosti na delovnem mestu že marsikaj postorila in se mi posvetila, 
čeprav nisem bila namenjena k njej niti nisem bila napovedana. In res je lahko 
ponosno razkazala delo te krajevne skupnosti. Ker ni bil prvi april (ko je v 
ljudskem izročilu narobe svet možen) in ker sem trdno stala na tleh, so se mi 
vsiljevale primerjave z mojo KS oziroma kortežanskim in cetoranskim 
zadružnim domom. Nisem bila nevoščjiva Pobežanom,, nasprotno, saj so si v 
dvajsetih letih vse, kar imajo, prigarali, grenak priokus pa je le ostal, kajti v naši 
KS imamo isto poklicno vodstvo že več kot dvajset let. In? Nimamo ne svoje 
pošte ne sejne dvorane ne dobička od zasebnikov ne zdravstvene ordinacije, pa 
še česa ne, v Cetorah celo samo podrtijo.
Ne vem, ali so Pobegi "deveta" vas v primeijavi s Kortami (Malijo, Cetorami, 
Šaredom), saj bi jih moralo biti se osem vmes, so pa glede na KS Korte prav 
gotovo "vas za devetimi gorami in vodami".
Ali se iz pobežanske "zgodbe" lahko kaj naučimo tudi na izolskem podeželju?

Jelka Morato-Vatovec, l.r.

* pomoč pri hujšanju
* odprava celulita
* aromoterapija
* algoterapija

Salon %a nego telesa 
I^ola, Stnrekarjeva 12 
tel: 066/ 646 665

* ročne masaže
* sprostitvene masaže
* limfna drenaža
* pedikura
* depilacija

Polepšajte svoj videz in izboljšajte svoje počutje!
.......... - ------------- ------------------------------------------------------------------------------------------------------ - - —•

MEDOBČINSKO DRUŠTVO SLEPIH IN SLABOVIDNIH KOPER
prireja

DAN ODPRTIH VRAT
ki bo v SREDO, 3.junija od 8. do 18 ure 

na sedežu društva Garibaldijeva 18a v Kopru 
VABIMO VAS, DA NAS OBIŠČITE

ter se seznanite z našim delom in življenjem.

OBVESTILO
Za prebivalce Posočja, ki jih je prizadel potres zbira 
sredstva tudi Rdeči križ Slovenije.
Vaše denarne prispevke lahko nakažete na 
ŽR 50101-678-51579, pod šifro 4009, 
s pripisom za "Tolminsko".
Prav tako naprošajo vse, ki želijo darovati gradbeni 
material oz.material za obnovo poškodovanih domov, naj 
se oglasijo na Rdeči križ Slovenije, Ljubljana, Mirje 19, 
tel. 061/1261-200.
Za pomoč se vsem darovalcem že vnaprej zahvaljujejo.
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34. SEJA OBČINSKEGA SVETA
Torkova seja izolskega občinskega sveta je bila daljša od 
predvidenega, saj so se razvnele razprave ob točkah 
dnevnega reda, kjer jih je bilo zares težko napovedovati. 
Kljub vsemu so svetniki opravili z vsemi točkami dnevnega 
reda, zavrnili pa so le predlog sprememb statuta Občine 
Izola in še to zaradi odsotnosti nekaterih svetnikov večine, 
ki tako ni uspela zbrati dvotretinske večine glasov.

CENTER ZA KULTURO, PRIREDITVE IN ŠPORT
Ko so glasovali o kandidatih za predstavnike občine v bodočem Centru 
za kulturo, prireditve in šport so se svetniki sporekli glede primernosti 
nekaterih kandidatov, po dveh odmorih in ponovnem zasedanju 
komisije pa so le izvolili štiri predstavnike v svet Centra in sicer so to: 
Bruno Orlando, Alojz Zorko, Stanislav Žbogar in Rudi Frantar.
Na seji so svetniki še izvedeli, daje statut bodočega Centra menda že 
pripravljen, kakšne so naloge in do kdaj bo še deloval lani ustanovljen 
Center za šport pa novinarji iz razprave nismo izvedeli.

0 PRIOBALNIH ZEMLJIŠČIH
Na predlog županje so se svetniki že na začetku seje odločili, da 
Predlog odloka o določitvi priobalnih zemljišč in morske obale ter o 
načinu gospodarjenja na teh zemljiščih še naprej ostane kot osnutek, 
čeprav ga je občinski svet poslal, v javno razpravo že ob koncu 
lanskega leta.
Čeprav v času javne razprave strokovne službe niso prejele posebnih 
pripomb je razprava na sami seji pokazala, da bo treba javno razpravo 
podaljšati vsaj še za 30 dni. Akt, ki posega na delikatno področje 
priobalnih zemljišč, je nastal pred nekaterimi zakonskimi dokumenti, 
ki naj bi na ravni države urejali to področje (zakon o vodah, zakon o 
pomorstvu itd.), svetniki pa so menili, daje treba dokument dopolniti z 
grafično prilogo in katastrskimi označbami vseh parcel v širini 10 
metrov od najvišje točke morske gladine.
Na vprašanja o lastnini posameznih zemljišč in kako bo odlok urejal 
območja, ki so že v lasti posameznikov ali podjetij pa so strokovne 
službe pojasnile, da odlok ne ureja lastniških razmerij pač pa način 
gospodarjenja s temi zemljišči.

CENTER ZA GLASBENO VZGOJO KOPER
KOPER

Gallusova 2,6000 Koper 
Tel.: 066/ 272 - 372; fax: 271 - 640

GLASBENE ŠOLE 
KOPER, IZOLA IN PIRAN 

OBJAVLJAJO

VPIS ZA ŠOLSKO LETO 1998/99
Vpisovanje novih učencev s preizkusom glasbenih 
dispozicij bo v junijskem roku potekalo na vseh treh 

glasbenih šolah in sicer:

četrtek, 4., petek 5. in 
ponedeljek, 8., torek, 9. junija 1998

na GŠ KOPER od 16. do 19. ure*
(‘prosimo, da se za uro preizkusa glasbenih dispozicij 

dogovorite po telefonu 272-372 ali v tajništvu GS Koper)

na GŠ IZOLA od 17. do 19. ure 
na GŠ PIRAN od 17. do 19. ure

NAKNADNI VPIS (zapolnitev prostih mest) BO 
27. in 28. AVGUSTA 1998

Predsejna usklajevanja: Marjan Jovanovič (ZLSD) in Aleksander Frantar (SKD)

0 DIMNIKARSKI SLUŽBI
Razprava o predlogu Odloka o izvajanju dimnikarske službe na 
območju občine Izola je bila na trenutke celo zabavna, vsekakor pa ne 
bi mogli reči, da se svetniki niso posvetili dokumentu celo bolj od 
pričakovanega. Zapletlo se je pri nadziranju izvajanja dimnikarskih 
storitev in nadziranju kurišč nasploh, nedvomno pa je res le to, da 
imamo trenutno v Izoli enega samega dimnikarja, ki je tik pred 
upokojitvijo, kurišč pa še vedno zelo veliko, tako da gre za dejansko 
vprašanje varnosti ljudi in premoženja, še posebej v starem delu mesta.

DEVETLETNA ŠOLA
Po skrajšanem postopku so občinski svetniki sprejeli spremembe 
odloka o ustanovitvj javne8a vzgojno izobraževalnih zavodov OŠ 
Vojke šmuc in OŠ Livade. Spremembe odlokov predstavljajo 
pravzaprav uskladitev šolskih okolišev v občini Izola z veljavnimi 
predpisi, hitri postopek pa je bil potreben zato, da bo OŠ Vojke Šmuc 
lahko kandidirala kot vzorčna šola za uvajanje devetletnega šolanja. 
Takšnim šolam bo država namreč pomagala z različnimi 
izobraževalnimi programi za pedagoge in nekaterimi materialnimi 
sredstvi, kot je naprimer računalniška delavnica.
Osnovna šola Livade se na razpis ne more prijaviti, saj ima bistveno 
premalo učilnic v katerih bi lahko izvajala pouk v bodoči devetletki.

850 TISOČAKOV ZA POTRESENCE
Občina Izola je iz sredstev rezerv namenila za pomoč prizadetim ob 
potresu na bovškem polnih 841.935 tolarjev. Velik del te vsote so 
prispevali tudi občinski svetniki, ki so se odrekli sejninam za mesec 
april v korist prizadetih na Bovškem. Od 23 svetnikov je dokument o 
tem, da se odpovedujejo sejninam v takšen humanitaren namen 
podpisalo 16 svetnikov, kljub predlogu Aleksandra Kreblja (ZZP) pa 
novinarjem niso dostavili seznama svetnikov, ki so se odrekli sejnini za 
potresence. Oglasil seje le Dino Dodič (DeSUS) in povedal, daje sam 
že prispeval za pomoč prizadetim krajem pred to humano akcijo 
nekaterih občinskih svetnikov.

BILANCA OK, STATUT KO
Svetniki so ocenili, daje bilanca stanja občine, ki zajema nepremičnine 
in premične stvari v lasti občine, denarna sredstva in pravice, dobro 
pripravljena. Občinska uprava ima v upravljanju stavbe na Sončnem 
nabrežju, v Verdijevi ulici in Postojnski ulici, koncesionar upravlja z 
254 stanovanji in 216 poslovnimi prostori. Nezazidanih stavbnih 
zemljišč v občinski lasti je skoraj 900.000 kvadratnih metrov, 
posamezne objekte pa imajo v upravljanju še šole, vrtec, Center za 
šport, Zdravstveni dom, Matična knjižnica, Komunala ter KS Jagodje 
in Korte.
Ob koncu torkove seje so svetniki začeli razpravo o osnutku sprememb 
in dopolnitev Statuta občine Izola, ki pa ni bil sprejet, saj je bilo v 
dvorani premalo tistih svetnikov, ki bi glasovali za osnutek. Tako kot 
pri sprejemanju statuta je tudi pri njegovem spreminjanju treba 
zagotoviti dvotretinsko večino oziroma mora za dokument glasovati 
vsaj 14 svetnikov, kljub dvem glasovanjem pa sojih zbrali le po 13. 
Tako je zmanjkal en sam glas in na presenečenje pozicije bo osnutek 
moral ponovno na naslednjo sejo občinskega sveta.

DRUŠTVO UPOKOJENCEV 
JAGODJE - DOBRAVA VABI

vse upokojence, da se nam pridružijo na družabnem potovanju po 
Gorenjski, ki bo v soboto, 6.6.1998.

Ogledali si bomo znamenitosti Brezja, Begunj, Vrbe, Krope in Drage.
Cena izleta znaša 3.500 SIT. (prevoz, malica, kosilo)

Prijave in vplačila sprejema ga. Nadia Gregorovič v trafiki jagodje do 
4.6.1998. Odnod bo izpred Krajevne skupnosti jagodje - Dobrava ob 6.45 

in ob 7.00 uri izpred Marketa jagodje.
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O POLITIČNI MORALI IN PODOBNEM
Tudi 34. seja izolskega občinskega sveta je minila v znamenju starih 
razprtij, ki dobijo svojo številčno podobo ob glasovanju, kjer še 
vedno velja, da ima večina večino, manjšina pa manjšino. Če velja, 
da ima večina vedno prav je to povsem normalno, če ta zakon 
parlamentarne demokracije razumemo širše pa se velja ob takšnem 
ravnanju zagotovo zamisliti.
Dejstvo je namreč, da v dvorani občinskega sveta še vedno straši, 
strahov pa je več, najmanj pa dva in sicer eden črne in drugi rdeče 
barve. Ob vstopu v 21. stoletje je skoraj neverjetno kakšen zid je 
zrasel med dvema stranema iste mize in kako jezna je ena ali druga 
stran, ko z nasprotne strani prileti kakšna pikra pripomba na njihov 
račun. Razprava v zvezi z imenovanjem predstavnikov občine v 
bodoči svet Centra za kulturo, prireditve in šport občine Izola je bila 
tako prežeta s temi strahovi, da se je za trenutek zazdelo, kot da bo 
prišlo do popolnega razkola. Toda, ker manjšina ve, daje v manjšini, 
večina pa se zaveda, da je v večini so se duhovi le pomirili in na 
koncu so akterji celo šli na skupno cigareto, čeprav kakšne otoplitve 
odnosov ni bilo opaziti.
Da gre predvsem za politično vprašanje v zvezi z imenovanjem 
predstavnikov občine v svet omenjenega Centra, kije dejansko še v 
ustanavljanju, seje pokazalo že na prejšnji seji Občinskega sveta, ko 
so odločanje o štirih kandidatih celo odložili. Zdaj so svetniki dobili 
na mizo približno enak predlog, le da seje komisija, ki je resnično 
zelo enosmerno sestavljena, odločila o treh kandidatih, kandidat 
Vinko Gregorič pa je odstopil svojo kandidaturo v korist kandidata 
DeSUS-a, Sergia Toncetiča.
Opozicija je seveda imela kar nekaj pripomb na kandidate, ki jih je 
predlagala komisija. Začelo seje pri kandidatu Skupnosti Italijanov, 
Brunu Orlandu, ki je bil po mnenju opozicije neprimeren zaradi 
sorodstvenih povezav z odgovorno delavko v izolski ZKO (Jadranka 
Orlando), slišati je bilo še, da so nekateri kandidati za predstavnike 
občine dejansko predstavniki društev in da gre nasploh za 
zagotavljanje posamičnih interesov, prikritih za interese občine. Čez 
mizo so letele jezne besede o politični morali, o nezdružljivosti 
nekaterih funkcij oziroma nalog, o vladajočih krogih, o zgodovini in 
še čem. Predsednik je komaj miril strasti in ni šlo drugače, kot daje 
določil odmor v katerem se je ponovno sestala komisija za 
imunitetna vprašanja, volitve in imenovanja, ki je kot četrtega 
kandidata predlagala Rudija Frantarja, kije kasneje dobil tudi večino | 
glasov članov občinskega sveta. Tako seje dejansko zgodilo to, daje 
kandidat ZLSD nehote odstopil svojo kandidaturo kandidatu 
opozicije.
Kakorkoli že, ko je bilo moraliziranja konec so spet stopile na sceno 
številke in pospravile s politično moralo, ozkimi in celo zasebnimi 
interesi ter postavile stvari na svoje mesto. Seveda, le do naslednje 
točke dnevnega reda.
In kaj je pri vsem tem narobe? Če sprejmemo demokracijo te oblike 
potem nič. Tisti, ki so v manjšini naj čakajo na volitve in upajo, da 
bodo tam zmagali jn potem oni igrali igro večine na škodo tistih, ki 
so v večini zdaj. Če pa razumemo demokracijo tudi kot postopek 
dogovarjanja in spoštovanja vloge manjšine, potem lahko le 
pogrešamo tistega, ki bi znal z malo več strankarske distance oceniti 
posamezna dogajanja in pomagati k iskanju vsaj približno ustreznih 
rešitev za vse.
Seveda, če je takšno razmišljanje sploh oportuno v tem nemogočem 
času razbohotene demokracije. (Mef)

Ljubljansko 51 / tel. 648-042 DREVORED 1.MAJA 4/A / tel. 647 448
MOB 0609 -63 44 33

V DVOJE JE CENEJE !
ZA ČLANE AVTOŠOLE BISER - 3 mesečni 10 % POPUST V FITNESS 

STUDIU VITALIS ( za rekreativce in športnike, za programe vseh vrst in za 
vsa starostna obdobja...) 

in
ZA ČLANE VITALISA - POSEBNE UGODNOSTI PRI AVTOŠOU BISER 

(brezplačni tečaj za CCP, sezonski popusti...)

Z avtošolo BISER do vozniškega dovoljenja in s fitnessstudiom 
VITALIS do kondicije in lepo oblikovane postave !

Oglasite se za dodatne informacije !

OD BESEDE DO BESEDE
Verjetno ste že prebrali, da je bila razprava ob nekaj točkah zadnje 
seje občinskega sveta zelo živahna. Da bi bolje dojeli, kaj ta izraz 
pomeni objavljamo magnetogram ene od razprav.
Iz razprave o kandidatih za predstavnike občine v svetu Centra za 
kulturo, prireditve in šport Izola.
- Aleš Bohinec (ZZP) : Zahvaljujem se g. Frantarju za razjasnitev 
pojmov. Zdaj dosti lepše vidim ta svet in si mislim, hvala bogu da imamo 
štiri kandidate in ne le enega.
- Vinko Gregorič (ZLSD): Mislim, da nismo toliko neumni, kot bi nas 
nekateri radi prikazali, da so meni stvari malo drugače jasne, ker skušam 
razumeti tudi tisto kar se ne pove in ne le tisto kar se govori. Mislim, da s 
takšnim farbanjem čez mizo ne bomo prišli daleč in se boš moral g. 
predsednik sveta čimbolj držati dnevnega reda, da stvari peljemo po 
pravilniku kot jih moramo peljati, da ne vlečemo tukaj z eno točko 4 ure 
in bomo porabili čas za sejo, ker ni smotrno, ni racionalno da tako tratimo 
ta čas.
- Bojan Zadel (SDS): Gospod Gregorič, mislim, da ni treba da se 
farbamo tukaj čez (mizo op.a.). Jaz nimam teh namenov, če ste jih morda 
vi tako videli. Jaz sem jasno povedal, kaj me moti pri zadevi. To ni 
farbanje. Če tega ne razumete je žalostno, da ste tam kjer ste. Ne 
razumete, kaj je nepotizem, ne razumete kaj je dinastija, ne razumete kaj 
seje dogajalo od kolpejužno in kaj se dogaja na zahodu.
- Vinko Gregorič: Ni treba meni predavati teh stvari.
- Bojan Zadel: Farbanje je tisto, kar ste vi delali doslej. To je bilo 
farbanje. (sledi glasno govorjenje v obeh smereh, ki ga ni moč jasno 
razbrati) ...Torej niso važne kvalitete po stroki ampak s kom si v sorodu. 
To je farbanje ampak to je bilo do danes, z vaše stvari.
- predsednik OS Davorin Adler: Repliko ima Aleš Bohinec, potem pa 
Frantar.
- Aleš Bohinec: Hotel sem samo to povedati, da če nekdo nekaj predlaga 
je dovolj, da predlaga enkrat in če tisto ne zadostuje in ne uspe prepričati 
nekoga, ni treba misliti, da če boste to kar naprej predlagali, da boste 
koga, vsaj mene ne boste prepričali.

Pa naj še kdo reče, da so seje dolgočasne. Komaj čakamo na direktni 
televizijski prenos.

MORA GIAPONESE

V petek 15.maja seje pod Belvederjem zbrala pestra druščina moristov iz več 
koncev Slovenije. 10 parov se je potegovalo za naslov neuradnega svetovnega 
prvaka v Mori Giaponese. V tekmovalnem sistemu vsak z vsakim sta se najbolje 
znašla Postojčana Baša - Gavrič, najboljša izolska naveza Čuk - Višnjevec pa je 
dobila bronasto odličje. Tekme se je udeležila tudi ekipa Mandrača 
(Toms-Marc), ki je igrala v prepričanju da gre za princip ki fa meno. Ko sta se v 
sedmem krogu prepričala o nasprotnem sta na hitro dosgela dve najpomembenjši 
zmagi - premagala sta organizatorja (Žare - Štefančič) in močvimiško dvojico iz 
Ljubljane. Vrhovni sodnik tekmovanja je bil Furlan Ivo nekdanji poveljnik 
"policijske akademije" iz Tacna.
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Prihodnji teden se v Izoli začenjajo Združene igre narodov, ki letos 
potekajo pod geslom »Rastimo skupaj«. Štiri dni bo več kot 150 otrok od 
10 do 15 leta iz Nemčije, Avstrije, Madžarske, Češke, ZR Jugoslavije, 
Indije in seveda naših, Izolanov, ustvarjalo v devetih različnih delavnicah. 
Po mestu boste lahko videli risarje grafTitov, slikarje v mandraču, 
fotografe in snemalce, udeležence ribiške in turistične delavnice , na 
zaključni prireditvi pa se bodo poleg telfs svojimi izdelki predstavili še

udeleženci keramičarske, plesne in novinarske delavnice, ki bodo zaradi 
narave dela ustvarjali v kulturnem domu in v šolskih prostorih. V vseh 
delavnicah bodo sodelovali tudi učenci naših osnovnih šol, najbolj 
množično udeležbo pa pričakujemo na Ex temporu v četrtek in petek. V 
štirih dneh pa se bo zvrstilo še cel kup različnih prireditev, na katere ste 
seveda vabljeni tako mladi, kot malo starejši. Igre bodo v teh dneh 
zagotovo pomladile naše mesto.

- informativna

Izola 1998, predstavitev u>oij
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FRIZERSKI SALON "NEDA"
0 Frizerski salon NEDA obvešča 

cenjene stranke, da bo salon 
odprt NON-STOP od 8 - 20 ure 
od 4.5.98 dalje. Ob sobotah pa 
od 7 -13 ure.

# Študentje in dijaki imajo pri 
vseh storitvah popust.

#Še vedno velja predhodno 
Smrekarjeva 27 / Izola naročilo! 

tel.: 63-587

BO VRTEC POSTAL Y0UTHH0STEL?
V kratkem se bo italijanski vrtec preselil iz prostorov v stari stavbi v drevoredu 1. maja 
v prostore novozgrajene osnovne šole z italijanskim učnim jezikom. Ob tem se je 
dekletom v izolski ZKO porodila zamisel, da bi te prostore poleti uporabili za 
namestitev udeležencev različnih 
poletnih tečajev in šol, ki jih 
organizirajo oni ali kakšne druge 
organizacije.
Prostori so namreč zelo dobro vzdr
ževani, z nekaj opreme (postelje, ter 
oprema za WC-je) in z opremo, ki je 
že v vrtcu pa bi lahko uredili več 
manjših ločenih prostorov za spanje.
Imeli bi seveda tudi skupni prostor, 
predvsem pa bi bila prenočišča sredi 
mesta, pa še policija je v neposredni 
bližini, tako da kakšnega posebnega 
nereda ni pričakovati. O realizaciji 
zamisli se še dogovarjajo z vsemi 
pristojnimi in zainteresiranimi.



PISARNA ODREŠITVE ll.del
V prejšnjem Mandraču smo v pogovoru z 
Anko Stojič, direktorico izolskega Centra 
za socialno delo, predstavili pristojnosti 
občine in države pri zagotavljanju različnih 
oblik socialne pomoči, kriterije za 
dodelitev enkratne denarne pomoči, 
podporo kot edini vir prihodka itd. Drugi 
del pogovora objavljamo danes.

- Glede na število nezaposlenih v občini niti 
ni toliko prejemnikov socialne pomoči?
- Ni jih veliko, če to gledamo zgolj skozi 
številke. Vendar je treba vedeti, da gre 
predvsem za mlade in to je zares hudo.
- Je tudi kaj brezdomcev, klošarjev?
- Moram povedati, da imamo do njih kot 
družba velikokrat odklonilno stališče ampak 
moram priznati, da jih tukaj sploh ni. Prej je 
izjema kot pravilo, da pridejo kaj prosit sem k 
nam.
- Nekoč ste optimistično štartali tudi s
posvetovalnico za otroke in starše, ki se je najprej imenovala center 
za odvisnike.
- Moram povedati, da je ta zasvojenost problem okolja in ne le 
individualen problem. Tu je vprašanje programa. Obveza države ali 
občine je le skozi svetovanja in tako naprej, vse drugo pa je treba 
sofinancirati. Zagnanosti ni več, tudi naloge so preveč zahtevne na tem 
področju in Center je le delček v enem takšnem programu.
- Ampak v svetovalnici so bili zaposleni ljudje.
- Je tako, da se nekatere odločitve sprejemajo zelo na hitro, velikokrat 
zaradi kratkoročnih efektov.
- Tudi zaradi volilne propagande...
- Tudi zaradi tega. Vendar, če imajo ti programi, ki so zelo zahtevni,

LE REDKI ŠE VZTRAJAJO
PINO MARKONČIČ SODI MED NAJSTAREJŠE IZOLSKE MESARJE

S Pinom Markončičem sva končno le našla nekaj časa za klepet, saj ga je 
ob obilici dela v lastni mesnici v ulici OF 7 v Livadah, ki jo je odprl pred 
petnajstimi dnevi, težko motiti
Pino, ki se je poklica mesarja izučil pred 40 leti, se še vedno živo spominja 
tistih časov , ko smo imeli v Izoli mestno klavnico, ki je z mesom in mesnimi 
izdelki oskrbovala Izolane. V klavnici (danes je na tem mestu avtokamp) so 
tedensko zaklali do 20 istrskih volov, kar je bilo za takratne potrebe dovolj. Z 
vpeljavo novega programa v Delamarisu (Argo juhe), so se potrebe po mesu 
povečale za šest krat. Mestna klavnica, v kateri je tedaj delalo 12 vajencev in 
njihov vodja, je imela v Izoli organizirano prodajo na petih lokacijah (pri 
Ribiču, v Koprski in Ljubljanski ulici, na Kristanovem trgu in pri sedanji 
gostinski in turistični šoli).
Začetki turizma v letu 1961 in drugačne zahteve v prometu z mesom in 
mesnimi izdelki, so mestno klavnico »odpihnile« iz Izole, saj se je morala 
združiti z Mesom Piran in je nato oskrbovala tako Izolane kot Pirančane.
»Zlati časi mesarije,« tako Pino, » značilni za leto 1954 pa vse do leta 1977, 
so za vedno mimo« Tudi zaradi kriznih razmer v gospodarstvu, saj je 
povpraševanje po mesu močno padlo. In če so ljudje pred 30. leti imeli na 
svojem jedilniku dnevno mesni priboljšek, je danes drugače.
Kljub krizi in morda tudi zaradi nje, se je Pino pred sedmimi leti odločil, da 
poskusi na svoje. Željo je uresničil v teh dneh, ko je v Livadah postavil eno 
najsodobnejših mesnic z delikateso v Izoli in zaposlil še dva delavca.
Nova pridobitev pa ni pomembna samo za Izolane ampak tudi za »forešte«, ki 
dajejo ton razvijajočemu se izolskemu turizmu.

Vlado Ostrouška

kratko življensko dobo, potem je to zares brezplodno delo. 
Posvetovalnico za mlade in starše je vključena v enega od programov, 

ki se sofinancirajo za krajši čas. Alijih bomo podaljševali 
ali pa morda celo organizirali za daljši čas pa je odvisno 
od sofinanciranja. Na naši strani je lahko samo izražena 
volja do dela, vplivati na odločitve pa ne moremo več kot 
toliko.
- Kaj se bo zgodilo v Izoli, če se bodo vrata te 
poslovalnice v Pittonijevi ulici zaprla?
- Te storitve so bile ponujene otrokom in mladim, torej 
populaciji, kije bila razmeroma zdrava in že odvisnikom. 
Populacija otrok in mladostnikom je že vključena v 
nekakšne programe na šolah, ta druga populacija pa tega 
nima. Projekt Pomlad smo prenehali izvajati in odvisniki 
so nehali prihajati k nam, ker jim nimamo več kaj nuditi 
razen enega strokovnega delavca in to je vse.
- Pa so hodili odvisniki v to posvetovalnico?
- Po zadnjem poročilu jih je bilo okrog 100. Pravih 
odvisnikov pa je bilo 22.
- Vendar to ni bilo nič takšnega, kot v Kopru počne dr. 
Krek.
- Ne, to je bilo predvsem navajanje na zdravo življenje. 
Mi ne ravnamo tako, kot da delamo z odvisnikom ampak

delamo s človekom, ki potrebuje pomoč.
- Vaše delovanje je mejno, saj ne morete veliko brez zdravstva, 
šolstva itd.
- Mislim, da bi lahko bolje sodelovali, če bi hoteli biti dolgoročno 
učinkoviti.

MATEMATIČNI IZZIV
Tekmovanje učencev zaključnih razredov obvezne šole v znanju 

matematike »DISFIDA MATEMATICA - matematični izziv« poteka že 
nekaj let zapored in prispeva h krepitvi stikov med prebivalci sosednjih 
pokrajin v združeni Evropi.
Letošnje tekmovanje, na keterem bodo sodelovali udeleženci iz avstrijske 
Koroške, avtonomne dežele Furlanije- Julijske krajine ter Primorske bo 
tokrat potekalo v Izoli, v četrtek 28.maja na OŠ Vojke Šmuc. V preteklih 
letih so se izolski šolarji na teh tekmovanjih dobro odrezali. Tako je Živa 
Pečan pred leti zasedla prvo mesto na tem tekmovanju, Jasna Zorko pa je 
bila pred dvma letoma druga. Letos bo izolske osnovnošolske matematike 
zastopal Matjaž Pečan.
Že ob 14.uri bodo znani zmagovalci, katerim bodo podelili nagrade na 
slovesni prireditvi, ki bo potekala na šoli Vojke Šmuc.

VABILO NA CICIOLIMPIADO
Otroci vrtca MAVRICA Izola Vas prav prisrčno vabimo na

II. CICIOLIMPIADO,
ki bo v soboto, 30. maja 1998 s pričetkom ob 9.00 uri 

na ploščadi igrišča ob vrtcu v Livadah.
Pridite, veselo bo !

MINE NA RONKU
Minuli petek se je zaključila skupna ameriško slovenska vaja DIVEX 98, 
v kateri je sodelovalo II potapljačev - pirotehnikov ameriške 
mornarice, slovenske vojske in civilne zaščite ter 4 pripadniki enote za 
sonar ameriške mornarice.
Na štiridnevni vaji, katere namen je bil tudi usposabljanje ameriških in 
slovenskih potapljačev - pirotehnikov za varno podvodno onesposabljanje 
neeksplodiranih min, je sonar preiskal tri kvadratne navtične milje 
slovenskega morja ter zabeležil 175 lokacij na območjih Rtov Madona, 
Ronek in Petelin. Ekipe potapljačev so opravile 30 potopov ter preiskale 
ravno toliko točk. Na območju Rta Ronek so odkrili 2 nemški mini iz druge 
svetovne vojne, prav tako 2 mini pa so našli tudi na v Piranu, na Rtu Madona. 
Ostale točke, ki jih je zabeležil sonar bodo slovenski potapljači raziskali v 
naslednjih mesecih, vrisane pa bodo tudi v kataster neeksplodiranih ubojnih 
sredstev pri Upravi za obrambo Koper.
Ob končni analizi akcije o prisotni ugotavljali, da v našem morju ne leži toliko 
neeksplodiranih min in drugih ubojnih sredstev, kot se je prvotno 
predvidevalo, pa tudi, da so naši potapljači dobro usposobljeni za identifikacijo 
in onesposobitev teh sredstev. Svoje znanje bi lahko celo ponudili 
organizacijam v drugih državah, ki se ubadajo s tovrstno problematiko. 
Ugotavljali pa so tudi, da so naši potapljači za opravljanje tovrstnih nalog 
pomanjkljivo opremljeni, zato nameravajo v kratkem pripraviti program 
dodatnega opremljanja Enote za odstranjevanje neeksplodiranih ubojnih 
sredstev obalne regije, (kb)
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NAMIZNI TENIS
Članice NTS Arrigonija so v so
boto odigrale prvo tekmo za 
končno 5. mesto.
Gostovale so v Vrtojbi in v zelo 
izenačeni tekmi premagale Šam
pionko z 4:3. Kristini Rahotin 
tudi tokrat ni šlo najbolje, a je 
vseeno prispevala eno zmago, 
dobro je tokrat spet igrala Tatja
na Dolgonosova, še največ 
pohval pa zasluži Erika
Jauševac, ki je po odlični igri 
premagala Rakuševo z 2:0.
Včeraj v sredo je bil v Arrigoniju 
še povratni dvoboj, o rezultatu pa 
v naslednjem Mandraču.

Potek dvoboja: NTK Šampionka :
NTS Arrigoni 3:4 
Halas : Rahotin 2:1 
Rakuša : Jauševac 0:2 
Sivec : Dolgonosova 0:2 
Halas, Sivec : Rahotin, Dolgono
sova 2:0
Halas : Jauševac 2:0 
Sivec : Rahotin 0:2 
Rakuša : Dolgonosova 0:2

Člani NTS Arrigonija pa so brez 
boja postali drugoligaši. Zaradi 
pomanjkanja sredstev in kadrovs
kih težav v kvalifikacijah ni nas
topila ekipa ravenskega Fužinarja 
in NTS Arrigoni se je avtoma
tično uvrstil v drugo namiznote
niško ligo. To je tudi največji dosežek članske 
ekipe Arrigonija v zadnjih 10 letih. Ta uspeh 
so si izborili Ludvik Kristjan, cek Igor, Jer
man Iztok, Tarik Trgo, Kodrič Rajko in 
vodja ekipa Bogdan Ribaljčenko.

TOP 12 za pionirke
V nedeljo je v Mengšu potekal zaključni TOP 
12 za pionirke na katerega so bile pozvane tu
di tri izolske pionirke. Izolska ekipa se je od
lično odrezala, saj sta se dve Izolanki uvrstili 
med štiri najboljše.
Spet je odlično zaigrala Jana Ludvik, ki je 
osvojila končno 2. mesto potem ko je izgubila 
v finalu proti Mrzelovi iz Olimpije. S tem je 
pokazala da izvrstni rezultati v zadnjem času 
niso bili naključje.
Dobro je tokrat igrala tudi Erika Jauševac in 
zasedla 4. mesto, zelo malo pa ji je manjkalo 
za nastop v finalu, saj je v eni odločilnih te
kem v tretjem odločilnem nizu vodila že 
20:17 nato pa izgubila na razliko.
V drugi kvalitetni skupini je nastopila Sonja 
Škorjanc in osvojila 5. mesto, kar je mlado 
Sonjo lep uspeh.

ENDURANCE
Šest članska ekipa Konjeniškega kluba Med- 
ljan se je udeležiula mednarodnega tekmo
vanja v endurance-uv madžarskem Zamardiju. 
Na 160 kilometrov dolgi progi sta sodelovala 
dva izolska konjenika, Dušan Vončina in 
Janko Kolarič. Prav slednji je dosegel imeni
ten uspeh, saj je dosegel absolutno najboljši 
čas. To je tudi sploh prva mednarodna zmaga 
za Slovenijo v Endurancu. Dušan Vončina je 
žal moral odstopiti na polovici proge zaradi 
poškodbe konja. V KK Medljan se zahvaljuje
jo vsem sponzorjem ter Juri Dorošenko iz JK 
Olimpic za posojo kombija. Naslednja dirke 
katere so bodo udeležili, bo endurance Avstri
ji 13. junija.

ŠPORTNI PLES
Minulo nedeljo je v Trstu poteka
lo tekmovanje v športnih plesih 
Triest Open, ki ga je prvič organi
ziral tržaški plesni klub Batucada. 
Poleg italijanskih plesalcev so se 
ga udeležili številni plesalci iz dru
gih držav. Močno je bilo tudi slo
vensko zastopstvo, sestavljeno 
predvsem iz plesalcev plesnega 
kluba Urška, med njimi tudi ple
salci koprske Urške. V latinskoa
meriških plesih sta med več kot 
štirideset nastopajočimi plesnimi 
pari v kategoriji starejših mladin
cev C ( po italijanski kategorizaciji 
so to st.mladinci B), prvo mesto 
osvojila Izolanka Tedeja Rebula 
in Tin Danicic.
S to zmago sta uspešno kronala 
nastope v omenjeni kategoriji, že 
avgusta pa bosta na tekmovanju 
Urška open, ki pomeni uvod v no
vo tekmovalno sezono, nastopila v 
močnejši kategoriji mladinci B, se
veda v latinskoameriških plesih.

ROCK ’N’ ROLL
V soboto 16.maja se je v športni 
dvorani odvijal kvalifikacijski tur
nir v hip hop-u, electric boogie-ju, 
shovv dance-u, step-u in break dan- 
ce-u ter državno prvenstvo v ar

gentinskem tangu, disco dance-u in mixing 
blues-u.
Tekmovanja seje udeležilo 90 tekmovalcev iz 
11 slovenskih klubov Iz našega kluba pa so 
dosežki sledeči: v hi hopu sta se v finale pri 
mladincih uvrstili Nina Ivančič na 4. mesto 
in Kristina Vardič na 5. Obe sta prvič nasto
pili na takem tekmovanju.
Kot državna prvaka v mixing bluesu odhajata 
junija na svetovno prvenstvo Mirna Veseli
novič in Tonejc Boris. Ingrid Radman ple
salka iz Izole, ki pa pleše za PK Urško seje v 
kategoriji show dance - mladinci - solo uvrs- 
tilka na tretje mesto.

No, pa smo tudi uradno zaključili tekmovalno sezono.
Eni malo prej drugi malo kasneje. Uradne ocene sledijo, 
so pa oboji zadovoljni z doseženim. Tudi pogled s strani 
je zadovoljiv, klakšno pripombo pa si le zaslužijo oboji. 
Aktivnosti pa se ne končajo. Igralci nadaljujejo (nekoli-

ko lahkotnejše), Uprave pa s polno paro.
Besede in informacije curljkajo, še najbolj je klepetav tre
ner. Igralcem je razdelil naloge ter jim povedal kakšno 
pripravljenost pričakuje od njih. Po njegovih besedah ve
likih okrepitev ne bo (dobro za blagajno). Je pa vseeno ne
kaj dilem, trenutno ni primernega vratarja, tudi s krožnim 
napadalcem so problemi. Makuc bi bil dobra rešitev, toda 
vmes je kar nekaj kilometrov. Karlo Kastelic smatra, da je 
izolska zasedba sposobna odigrati mirnejše prvenstvo, se
veda pa tudi on priznava, da se žal vse vrti okoli financ. 
Vse nekoliko beži, nova tekmovalna sezona pa bo kar 
prehitro tukaj. V tretje gre ponavadi rado, končno naj bi 
tudi Izolani pustili bolj globoko sled v ligi.
Ženski del rokometa tudi urejuje vtise. Zadovoljni ali ne ? 
Rezultati, ti naj bi bili merilo, potrjujejo visok položaj - 
mlajše selekcije, članska ekipa (kdaj bodo res članice?) 
pa preseneča, kar gre pripisati spletu okoliščin. Trenutne

okoliščine pa so v megli, ki je na trenutke hujša od tiste v 
Londonu. Redki sončni žarki prinesejo nekaj veselja, toda 
ljudje izgubijo voljo in zopet se zalomi, nastopati ali ne ? 
Naša bližina (Škofije, Ajdovščina) sta že okusili kako je s 
tem, včeraj si nekaj pomenil, jutri te ni več. Tolikokrat 
omenjena izolska iznajdljivost pa, upam, da nas bo nekako 
izvlekla. Primerjati se s tistimi iz centra pa še lep čas ne bo 
možno. Še dobro da mlajše selekcije poskrbijo, da nas ne 
pozabijo. V športu pa je tako, da je zanimivo, če se boriš 
za prvaka, ali pa za obstanek. Mogoče prihaja naših pet 
minut, pa ne v play outu.

rob
KLVEDERJEM
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JADRANJEPlesni klub "Titty dance" iz 
Izole vas ponovno vabi na 
plesno prireditev in sicer na fi
nale Pokla Slovenije v akro
batskem rock 'n' rollu ter na 
predstavitev naših mladih ple
salcev. Tekmovanje bo v so
boto 30.5. v športni dvorani v 
Kraški ulici.
Predtekmovanja in predstavi-

Športna trgovina
večerni predstavitveni dd________
plašnih skupin pa se bo pričel 
ob 19.30. Ne zamudite zabave.

KICKBOXING
16.5. in 17.5. je v Piacenzi potakl svetovni pokal v kickboxingu. Tek
movanja seje udeležilo preko 400 tekmovalcev iz 12 držav. Pod ok
riljem slovenske Kickboxing organizacije so se tekmovanja udeležili 
treije tekmovalci, člani KBV TAEKWON DO IZOLA.
V kategoriji nad 89 kg v light kontaktu je slovenske barve branil Aleš 
Loredan. Omenjeni je kljub salbim možnostim za treniranje - bilje na 
služenju vojaškega roka, dostojno nastopil in dosegel izjemen uspeh. 
Po treh zaporednih dobljenih borba seje uvrstil v veliki finale, kjer pa 
je le moral priznati premoč nasprotnika. Toda osvojitev drugega mesta 
na tekmovanju za svetovni pokal je odličen rezultat.
Kristjan Tomšič je nastopil v kategoriji do 69 kg v disciplini šemi in 
light kontakt. V light kontaktu je po dveh zmagah izgubil borbo in se 
moral posloviti od nadaljnega tekmovanja. Kljub temu je zasedel dob
ro 5.mesto. V šemi kontaktu je moral priznati premoč v drugem kolu 
na koncu pa je osvojil 8. mesto.
Tudi 5. mesto Miljana Palibrka v semikontaktu do 79 kg je nedvom
no velik uspeh, a njegova borba kaže še na skrite potencijale, ki jih to
krat ni uspel izkoristiti. Vsekakor pa mu bo doseženi rezultat kot tudi 
drugim udeleženim izolskim tekmovalcem velika spodbuda za na- 
daljne delo.
Pravico na tekmovanju je delil Darko Filiput kot kontrolor in glavni 
sodnik. Klub borilnih veščin Taekvvondo pa se zahvaljuje fitnessu Pla- 
netgym, ki jim je odstopil prostore za treniranje.

ROKOMET
Minuli vikend se je odvilo še finale za mlajše deklice A. Zmagale so 
izolske deklice letnik 85 in sicer so najprej premagale Škofjo Loko z 
rezultatom 11:9 nato pa so bile boljše še od Celjank in zmagale z 19:9. 
Najboljša strelka je bila Petra Adamič, za najboljšo vratarko pa je bi
la izbrana Manuela Hrnjič.

JK Burja je organiziral tretjo kriterijsko regato v razredu optimist. 
Zbralo se je 55 jadralcev, po izenačenih 4 plovih pa je zmagal Tadej 
Furlanič (JK Jadro). Izolan Jure Žbogarje bil tretji, Tina Čeligoj (oba 
JK Burja) pa peta. Tina je zmagala med dekleti.

V portoroškem zalivu pa je v razredih laser, evropa in 470 jadralo 35 
posadk. V 470 sta bila najhitrejša Čopi in Margon, tretja sta bila brata 
Dekleva (bBrja). V razredu evropa je bil najhitrejši Primož Mislej, v 
laserju pa je v odsotnost Vasilija Žbogarja zmagal Vinčec.
Vasilij Žbogar pa je dosegel odlično šesto mesto je na regati za 
svetovno serijo v Medenblinku, kar je eden najboljših slovenskih 
rezultatov v razredu laser doslej.

TENIS
Teniški klub San Simon je v soboto in nedeljo izvedel turnir dvojic v 
moški in ženski kategpriji. Turnirja se je udeležilo 30 moških in 16 
ženskih dvojic. Pri moških sta bila najboljša Adriano Roj in Adriano 
Rušnjak, druga sta bila Lovšin Jure in Kukovec Milan ter tretja 
Vejnovič Vlado in Čok Mitja. Pri dekletih pa je bil vrstni red sledeči: 
1. Milasinovič Svetlana, Komac Rebeka; 2. Toth Loredana, Čalija 
Darinka; 3. Knap Diana, Snikovec Tamara.
Seveda je bilo ob tekmovalnem delu poskrbljeno tudi za družabnega.

ŠPORTNI RIBOLOV

JUDO
Judo kluba iz Kopra in Portoroža organizirata 2. Mednarodni pokal 
Slovenske Istre v judu. Turnir bo 7. junija v rokometni dvorani v Izoli, 
pričakujejo pa udeležbo več kot 200 judoistov iz 12 držav kar 
pommenio, da gre ze največji turnir v Judu v Sloveniji. Organizatorji 
bi se radi že pred turnirjem zahvalili Centru za šport Izola, ki jim je 
zagotovil uporabo dvorane, saj so bili v Piranu glede tega izigrani.

AVTOMOBILIZEM
Andrej Jereb je s sovoznikom Polončičem na zadnjem Rallyu Satur
nus osvojil 9. mesto. Prvi dan je vozil sicer izjemno pogumno in hitro, 
a je imel kasneje smolo in zletel s ceste. Izgubil je več kot osem minut 
in dobra uvrstitev je šla po zlu. Na rallyu sta sodelovali še dve izolski 
posadki. 34. Sta bila Jerman in Tonejc 35. pa Bržan in Čehovin.

bič, 2. Boris Šukljan, 3. Zvonimir Grgurovič
V nedeljo pa so neumorni člani 
MRK Menola izvedli zdaj že tradi
cionalni Pokal Menole. 22 ekip je 
nalovilo kar 351.985 gramov ali 
skoraj 352 kg menol.
Zmagala je ekipa potaljačev Luke 
Koper, pred ekipo Menole 1 in Bara- 
ja 1 iz Vrsarja. Ekipa Menola 2 je 
bila osma, ženska ekipa Menola3 pa 
je tekmovanje končala na 13 mestu.
Šledila je strašna pojedina in oh in 
sploh na terasi hotela Marina. Ri
biške fešte sta se udeležila tudi dva 
avtobusa upokojencev iz ljubljans
kih Dravelj, ki take fešte še niso 
doživeli. Za zabavo so brezplačno 
zagodli Stari spomini in naredili ve
selico daje bilo joj.

MRK Menola pred 
14 dnevi izvedel 
klubsko prvenstvo v 
ribolovu z obale. 
Naboljši so bili: 
kadeti - 1. Dean An
tončič, 2. Blaž Gr
gurovič, 3. Ivan Ze- 
ko
mladinci - 1. Asmir 
Burnič, 2. Davor 
Ivkovič, 3. Vida Pu
cihar
člani - 1. Savo Bem-
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GALERIJA ALGA IZOLA
Na ogled so dela članov likovne skupine LIK iz
Izole, ki združuje več kot 20 likovnikov amaterjev iz 
vseh treh obalnih občin.
Na ogled je več kot 100 različnih del, od študij do olj, 
akvarelov in drugih slikarskih tehnik.

Razstava je zanimiva zaradi številnih študij, ki 
so jih risali člani skupine med seminarji in 

tečaji, ki so jih organizirali v teh letih.
Galerija je odprta vsak dan od 10.00 do 12.00 in od 
17.00 do 19.00. V nedeljo je galerija zaprta, v soboto 
pa je odprta od 10.00 do 12.00. Tel. 648 439.

KULTURNI DOM IZOLA

ZVEZA KULTURNIH 
DRUŠTEV IZOLA 

Bazoviška 4 
6310 Izola

tel., fax : 066 61513, 645 571

organizira
POLETNO FILMSKO ŠOLO - 

"FILM V PRAKSI" 
v času od 25. julija do 2. avgusta 

1998 v Izoli.

Šolo bo vodil mednarodno priznani 
filmski praktik PETER ZOBEC, 
režiser in publicist.

Gostje šole bodo : Jane Kavčič, 
Tomislav Pinter, Boštjan 
Hladnik, Filip Robar Dorin, 
Nataša Barbara Gračner, Andrej 
Košak, Boris Palčič, Radovan 
Čok, Metod Pevec.

Število slušateljev je omejeno / do 
35 /. Vsa predavanja in pogovori 
bodo posneti na magnetofonski 
trak tako, da bo do konca leta izšla 
publikacija o Poletni filmski šoli. 
Peter Zobec bo s svojimi gosti ob 
prikazovanju filmov analiziral 
nastanek filma od kadra do kadra, 
od ideje do scenske zasnove, od 
priprav do snemanja in montaže, 
od postprodukcije do filmskih 
festivalov.
Slušatelje bo seznanil z vsemi 
filmskimi poklici s primeri iz 
prakse mednarodne kinemato
grafije.

Informacije in prijave po 
telefonu 066 61 513 ter 645 571 
vsak dan razen sobote in nedelje 
med 9.00 in 13.00.
Prijave sprejemamo 
do 5. junija 1998

galerija

INSULA
ZVEST APOLLONIO 

LJERKA KOVAČ 
JANEZ MATELIČ

CALERIJA INSULA je odprte 
od 9. do 14. In od 17. do 19. ure 
ob sobotah od 10. do 13. ure 

Tob nedeljah In ponedeljkih Je galerija zaprta

KINO ODEON |
Petek, sobota, nedelja ob 18.00 in 20.00

BOKSAR
Torek ob 18.00 in 20.15

BOKSAR (18.00) BREZNO

MATIČNA KNJIŽNICA IZOLA 
KROŽEK "ZGODBE"

Tudi v mesecu juniju ste otroci od četrtega 
leta dalje vabljeni na igralne ure s knjigo, ki 
bodo vsak torek ob 17. uri na mladinskem 
oddelku knjižnice.
Poslušali bomo istrske pravljice, ki smo jih 
zapisovali v vaseh Slovenske Istre, 
pripovedovali pa so nam jih preprosti kmečki 
ljudje in delavci.

2.6.1998: pravljica
SIROMAK SE NAREDI MRTVEGA 

9.6.1998: pravljica 
VELIKAN MAK 

16.6.1998: pravljica 
PJERINO 

23.6.1998: pravljica 
KOVAČ PREVARA HUDIČA 

30.6.1998: pravljica 
O TREH BRATIH

Pripovedujeta Špela Pahor in Marina Jurkota. 
Vsaki igralni uri sledi likovna delavnica. 
Pridite!

MATIČNA KNJIŽNICA IZOLA 
in

DRUŠTVO PISCEV ZGODOVINE NOB 
vas vabijo

na predstavitev knjige
NA ZAHODNIH MEJAH -1945

v torek, 9.6.1998 ob 19.uri 
v Kulturni dom Izola.

Knjigo bo predstavil avtor 
Franjo Bavec - Branko.

KOLEDAR PRIREDITEV

v ponedeljek, L junija ob 20.00 
v klubskem prostoru 

Kulturnega doma Izola 
otvoritev razstave fotografij 
tečajnikov FOTO TEČAJA, 

ki gaje vodil Danko Petronijevič

v torek, 2. junija ob 18.00 
v Kulturnem domu Izola 

predstavitev delavnic 
Baletne šole Izola, ki ju vodita 

Višnja Toškan in Manja Kubik. 
Vstopnina 200 Sit.

Radio 1Q2‘8 ^
nnnnPa^mprogramomp m m

066/740 081
PETKOVA BURJA NA RADIU TARTINI 

8. maj od 17.00 - 20.00 
Dario in Gigi predstavljata:

DRU6A CODBAPREDDRUCO GODBO
Tokrat pa zvezde:
VOU5SOU N DOUR 
5HIBU5A5HIRAZU
RADIO CAPRIS
Koncert je bil. 2000 ljudi. Nekaj manj prodanih 
vstopnic. Bilo je krasno, a bom vseeno zapisal 
nekaj kiksov:
- premalo WC jev,(štiri)
- premalo šankov (dva)
- odločitev da se dvorana ne sme zapustiti, brez da 
bi se ponovno plačala vstopnina se je izkazala za 
nespametno. Če bi koncert trajal dve ali tri ure, bi 
bilo upravičeno, tako pa ni.
p.s.
Ne morem se strinjati z ugotovitvijo nekaterih da 
je bil slab zvok. Sicer je to subjektivno mnenje, a 
vseeno svetujem omenjenim naj v bodoče 
ostanejo doma pripeti na slušalke svojih Hi Fi 
sistemov. V povsem nepotrebno opravičilo 
ozvočevalcu, ki je v ta namen postavil dvakrat 
deset tisoč vatov, stojijo v Kopru še vedno 
zaenkrat še nedokončani zidovi dvorane Bonifika.

Na sliki so oblečene riti fantov, ki bodo v torek 
zvečer dali slovo torkovi oddaji MAKI 3. Od 
spodaj navzgor l.Egonova, 2. Vilijeva, 3. Igorjeva 
in 4. Edijeva. Ne bomo jih pozabili, sploh če se 
bodo jeseni vrnili. V torek ob 20h.
FOTO: ZDENKO BOMBEK

STEPSJE PREMIERAU
V soboto, 23. maja so v izolskem gledališču 
nastopili igralci gledališke skupine STEPS s 
predstavo za otroke
SALON EXPON,
ki so jo sicer predpremierno že predstavili pred 
novoletnimi prazniki.



LOKACIJSKA DOVOLJENJA

BLIŽNJICE OD PISARNE DO PISARNE
Kdor seje že loteval gradnje hiše ali morda le prizidka k hiši ve, daje potrebno 

pred konkretnim začetkom gradbenih del marsikaj postoriti. Samoumevno je 
seveda, da je treba imeti kaj pod palcem, spopasti pa se je treba tudi s 
pridobivanjem različnih papiijev, predvsem seveda lokacijskega in gradbenega 
dovoljenja ( seveda, če se nismo odločili za črnograditeljstvo - ampak to je že 
druga zgodba...).
V Izoli se vsako leto izdela nekaj nad sto lokacijskih dokumentacij, izdanih 
dovoljenj pa je nekoliko manj.
Ker je v teh dneh pričelo veljati nekaj sprememb pri izdelavi dokumentacij za 
izdajo lokacijskih dovoljenj, smo o tem povprašali Jano Gojanovič - Purger, 
predstojnico občinskega Urada za prostorsko načrtovanje.
» Bistvena sprememba je v tem, da od konca letošnjega maja občina na izdeluje 
več lokacijskih dokumentacij. To zahteva Zakon o urejanju naselij in drugih 
posegov v prostor, ki je bil spremenjen v lanskem letu. Do tedaj je namreč 
veljalo, da morajo občinske službe izdelovati to dokumentacijo, odslej pa to 
delo prevzemajo projektivna podjetja. Občina tako skrbi le za usklajenost 
lokacijskih dokumentacij s prostorskimi plani občine,« pojasnjuje Purgerjeva in 
dodaja:« Ker smo želeli, da bi kljub spremembam potekali priprava lokacijskih 
dokumentacij in izdaja dovoljenj čimbolj usklajeno, smo na osnovi dosedanjih 
izkušenj pripravili v sodelovanju z Upravno enoto skupna pojasnila in izhodišča, 
kot informacijo za vse, ki sodelujejo v postopkih, od upravnih organov, 
strokovnih služb, do naročnikov in projektantov. Zaradi nekaterih zapletov in 
nejasnosti, ki nastajajo zaradi različnih tolmačenj predpisov smo si določili 
mesec ali dva »preizkusne dobe«, potem pa bomo posamezne elemente po 
potrebi dopolnili ali popravili.«
Iz Izhodišč in navodil o vsebini in izdelavi lokacijske dokumentacije ter 
lokacijskem postopku, ki ga je pripravil Urad za prostorsko načrtovanje smo 
povzeli odgovore na nekaj osnovnih vprašanj, ki zadevajo lokacijski postopek. 
Podrobnejša navodila pa so investitorjem in predvsem njihovim projektantom na 
voljo na Uradu za prostorsko načrtovanje in Upravni enoti Izola.

Kdaj je potrebno lokacijsko dovoljenje ?
Za graditev objektov in naprav ter za druge posege v prostor, ki trajno 
spreminjajo njegovo namensko rabo, bivalne in delovne pogoje, ekološko 
ravnovesje v naravi ali krajinske značilnosti. Če se lotevate le vzdrževalnih del 
( fasada, streha ...), bo praviloma zadostovala le priglasitev del. Ob bistvenih 
spremembah konstrukcije, videza, velikosti objekta, spremembah namembnosti 
(npr. iz kleti v poslovni prostor ipd.) in seveda ob vseh novogradnjah, pa boste 
morali poskrbeti za lokacijsko dovoljenje.

Kdo ga izda ?
V Izoli je za to pristojna Upravna enota.

Kaj pa počne občinski Urad za prostorsko načrtovanje ?
Občinski Urad za prostorsko načrtovanje daje informacije občanom, kateri 
posegi so možni na posameznih območjih in kakšni so okvirni pogoji za te 
posege.Že ob prvem obiskuje zaželeno, da stranka prinese s seboj vsaj mapno 
kopijo, morda skico ali opis željenega posega. Ko se stranka odloči, da začne s 
pridobivanjem dovoljenj, pripravijo tudi urbanistično mnenje.
Poglavitna naloga omenjenega Urada pri pripravi lokacijske dokumentacije je 
skrb za usklajenost le-te s prostorskimi akti občine. Gre lahko za prostorsko 
izvedbene načrte (PIN) ali prostorsko ureditvene načrte (PUP), glede na to 
katera vrsta aktov ureja posege na določenem območju. V skupino PIN sodijo 
zazidalni, ureditveni in lokacijski načrt. Lokacijsko dovoljenje mora biti 
izdano v skladu s pogoji, ki jih ti načrti predvidevajo. Zato mora projektant pri 
pripravi dokumentacije to upoštevati.

Kako potekajo lokacijski postopki ?
Na Upravni enoti mora investitor podati vlogo, nato pa je na vrsti lokacijska 
obravnava z ogledom na terenu. To pomeni, da Upravna enota skliče 
investitorja , inšpekcijske in strokovne službe občine ter izvajalca 
dokumentacije, ki se odpravijo na teren in ugotavljajo možnosti in pogoje za 
nameravani poseg. Takšni ogledi se v Izoli opravljajo skoraj vsak teden in to ob 
četrtkih, včasih pa tudi ob torkih.
Za predlagani poseg izda nato občinski Urad za prostorko načrtovanje 
urbanistično mnenje. Tudi za izdajo tega mora investitor podati posebno vlogo, 
ki naj vsebuje kopijo katastrskega načrta in opise ali skice, ki vsebujejo 
osnovne podatke o nameravanem posegu .

Kako izbrati projektanta ?
Projektant mora biti registriran in pooblaščen za opravljanje te dejavnosti ( 
lahko je s.p. ali gospodarska družba, npr. d.o.o. in podobno). Poleg tega, da 

| mora biti ustrezno strokovno usposobljen, mora izpolnjevati tudi druge z 
zakonom predpisane pogoje, kot so vpis v imenik pooblaščenih inženiijev IZS 
in v imenik projektivnih podjetij IZS. Dobro je, da ustreznost izvajalca prej 
preverite, saj dokumentacija nepooblaščenega izvajalca ne velja.

Kaj mora vsebovati vloga ?
Potem, ko izbrani projektivni biro izdela lokacijsko dokumentacijo in jo 
občinski urad pregleda in potrdi, poda investitor vlogo za izdajo lokacijskega 
dovoljenja pri upravni enoti. Poleg potrjene lokacijske dokumentacije je 
potrebno predložiti še mapno kopijo, načrte za nameravani poseg , obvezno pa 
še Zemljiško knjižni izpisek, ki ne sme biti starejši od treh mesecev, po potrebi 
pa tudi pogodbe, soglasja - torej dokazila, da sme razpolagati z zemljiščem in 
nanj posegati.

Kaj morate predhodno vedeti ?
Najprej morate seveda vedeti, kaj pravzaprav želite zidati, popravljati ali 
spreminjati. Jasno je, da morate s parcelo ali objektom razpolagati in imeti za to 
nesporen dokaz, kot npr. zemljiškoknjižni izpisek, pogodbo ali soglasja. Potem 
morate vedeti, če željene posege dovoljujejo prostorski dokumenti. V 
lokacijskem postopku se bo nadalje ugotavljalo, če imate možnosti in pogoje, 
da te posege izpeljete.

Za konec pa še naslovi in telefoni pristojnih služb:

• Upravna enota Izola, Sončno nabrežje 8, (II. nad.), tel. 480400
• Občina Izola, Urad za prostorsko načrtovanje,

Postojnska 3, (II. nad.), tel. 480-200
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ICHBINEINE 2.

spodaj: NAJVEČJI 
MLADINSKI 
KLUB V BERLINU 
levo: GRAFFITI 
NAZIDU ISTEGA 
KLUBA

Biti mlad v Berlinu pomeni kot prvo negotovost, značilno za velika 
urbana središča, saj jim delovna mesta vedno bolj prevzemajo 
delavci iz revnejših dežel, na drugi strani pa uživajo mladi veliko 
možnosti za izražanje 
samega sebe in aktivno 
preživljanje prostega časa

Poleg vseprisotne 
komerciale imajo mladi 
na voljo pisano verigo 
mladinskih klubov, ki že 
na daleč povedo, kdo je 
tam doma (slike).Ti klubi 
se v osnovi ne razlikujejo, 
nekateri so za mlajšo, 
nekateri so za starejšo 
mladino, vsi imajo bar, 
plesno dvorano, igralnico, 
snemalni studio, kuhinjo 
in druge prostore za 
prosti čas... Denar 
dobivajo nekaj od države, nekaj od občine, če kaj zmanjka, pa se 
znajdejo "po naše" (organizirajo kakšen večji koncert in pokasirajo 
dobiček - če je).

Pri tem je zanimivo, da jih upravljajo le mladi, in to od devetnajst 
do petindvajset let, kateri so vsi nadarjeni in primerni za to delo...

Enostavno do odrešitve!

Ste si ž e kdaj skuhali instant juhico iz vrečke? Lepo 
in enostavno, kajne. Ko bi le vse bilo tako enostavno! 
In s pomočjo New Agea je vse to mogoče! New Age 
vključuje instant religije, instant zasluž ek, instant 
lepoto in še kaj. In vse to po zniž ani ceni! Če 
pokličete takoj, vam podarimo še ž ivljenskega 
sopotnika po vaši ž elji in to popolnoma zastonj! 
Pokličite takoj! Vaš klic je brezplačen!

Sliši se kot poceni reklama iz TV prodaje, ampak na 
ž alost je resnično. Bolj kot se človek izobraž uje in 
izpopolnjuje svoj način ž ivljenja, bolj kot si 
modernizira vsako ž ivljensko opravilo, manj čara 
ostaja v ž ivljenju. Vse postaja vse preveč enostavno 
in zlagano. Na primer, če si ž elite pogovora, pokličite 
telefon v stiski. Če si ž elite ljubezni, zavrtite 090 in 
na slepo še štiri številke in ne morete zgrešiti. Če pa 
ste zbegani in potrebujete nekaj, čemur bi lahko 
verjeli... ni problema! Ustvarite si novo religijo! 
Vsakdo si jo lahko ustvari, če zna pritegniti pet ali 
šest somišljenikov, ki mupredajo vse materialne 
dobrine in se mu zaobljubijo. Tako je bogat in 
duhovno izpopolnjen. In Jezus Kristus se obrača v 
nebesih.

INTERNET: http://pina.soros.si/muki
Vse svoje prispevke ali pripombe 
lahko po pošti ali e-mailu pošljete 

na tednik MANDRAČ

( se nadaljuje...)

Literarni Kotiček
Spustila sem se v globoko plast sanj,
da bi uvidela smer
in da bi zaznala svoj obstoj.
Pa me je prestrašil grom realnosti. 
Iskala sem mavrico v tvojih očeh 
in zatočišče v tvojem krhkem objemu. 
Prelistala sem vse liste svojega ž ivljenja 
in poslušala ž e vse zvoke tega nesmisla. 
Spustila sem se v globoko plast sanj, 
da bi se už ivela v smisel.
In vendar še vedno iščem sebe 
in vse ostalo,
pa je še vse tako prekleto daleč.

Maja Poturovič

Mižim in hodim v strahu; 
kaj čaka me potem?
Tepem, črnim tu druge okrog mene 
Hočem daleč, daleč še naprej.

Miž im, spotikam se v grozi 
koljem, če na poti je.
Ne vem, kam grem, od kod prihajam, 
le slep umreti nočem še.

Spreglcdam-a le za trenutek 
lepota zaslepila me.
Od nekod slepec se prikaž e 
in v strahu po očeh udari me.

Miž im in hodim v strahu; 
kaj čaka me potem?
Ne vem kam grem, od kod prihajam, 
le daleč hočem, daleč še naprej. 
xyx

Z malo domišljije bi lahko bil 
tudi on novi odrešenik. Pojava 

jže spodbuja določene 
asociacije.



Internista alla preside:

Per la “Dante Alighieri” anno 
pieno di fatiche e di soddisfazioni

Sebbene l’anno scolastico non sia ancora finito abbiamo chiesto di fare alcune 
considerazioni su quello che e sta to /7 iavoro at n ostro istituto scolastico che tanto 
ha fatto pariare di se negii uitimi anni. Abbiamo interpellato aiio scopo ia preside Amina 
Dudine.

Province si - 
province no?

Pare non ci sia una spiccata volonta, ne 
da parte del governo, ne da parte delle 
torze politiche, di dar fiato a quelle 
clausole della Costituzione slovena che, 
neii 'ordinamen to amministrativo dello Stato, 
tra potere centrale ed autonomie locali, 
prevedono anche la possibilita di istituire 
una fase intermedia, ovvero la regiona- 
lizzazione del territorio tramite le province. 
Per il momento, anzi, sembra ancora 
impegnato nell’ulteriore frammentazione 
dei comuni.
Ciononostante, a meta aprile ha visto 
finalmente la luce una proposta di Legge 
sulle Province, anche se e comprensibile 
che la sua strada verso 1’approvazione šara 
lunga e tortuosa. Una legge che riguarda 
direttamente anche la comunita nazionale 
italiana e la sua prešerna nei futuri 
organismi provinciali. Ma non solo. Si 
trattera di vedere pure in quale misura 
e in quale modo verranno divise le 
competenze nei confronti delle problema- 
tiche minoritarie tra Stato e Comune.
A questo punto, pero, prima di aprire un 
dibattito su un capitolo concreto del 
nuovo documento, vorremmo avanzare 
una proposta di carattere piu generale, 
diretta soprattutto ai deputati della nostra 
regione.
E indubbio che non tutte le regioni, future 
province, hanno le stesse caratteristiche. 
Infatti, scopo principale della legge 
dovrebbe essere anche quello di valorizzare 
e tutelare queste specificita, che possono 
riguardare la loro posizione geografka, 
ambientale, storica o demografica. 
Perche allora non prevedere gia in questa 
fase la possibilita di istituire delle 
provincie che, per le loro peculiarita, 
meritano lo status di Provincia a Statuto 
Speciale. Speciale nei senso che, per 
determinate particolarita non possono 
essere trattate con i criteri validi per tutte 
le altre.
Per i tre comuni della fascia costiera 
(Capodistria, Isola e Pirano), di particolarita 
non riscontrabili in altre regioni ne 
possiamo gia fin d’ora elencarne qualcuna: 
la prešerna del mare e di tutto quanto 
e ad esso collegato, Pubicazione su 
un’area confinaria con i Paesi vidni di 
Italia e Croazia, con valenza di comple- 
mentarieta economica, demografica e 
culturale, e, infine, la prešerna della 
comunita nazionale italiana, che gia da 
sola potrebbe rappresentare un valido 
argomento per una diversificazione 
statutaria. Non per tog/iere qua!cosa a 
qualcuno, ma per tutelare qualcosa che e 
di tutti.

Silvano Sau

Domanda: Com’e trascorso /7 pri mo mese 
di iezioni nei nuovo edificio?
Risposta: Le difficolta che abbiamo dovuto 
affrontare sono quelle che si incontrano 
sempre quando ci si deve adattare alla vita 
in una nuova sede. Comunque ci siamo 
sistemati e il Iavoro della scuola elementare 
procede senza grandi intoppi. Abbiamo 
ancora un grosso problema che ci assilla: 
quello dei tendaggi. I nostri ambienti sono 
molto illuminati dalla luce naturale che entra 
dai grandi finestroni. Ouando c’e il sole, 
esso da fastidio ad alunni e insegnanti, porta 
molto caldo negii ambienti e rovina 1’arre- 
damento ed e particolarmente dannoso ai 
libri della biblioteca. Comunque si spera di 
rimuovere 1’inconveniente entro un mese, 
grazie ad un’ulteriore intervento nelTambito 
della collaborazione tra Unione Italiana e 
Universita Popolare di Trieste che starebbero 
provvedendo al finanziamento di un adeguata 
fornitura di tende. Speriamo che anche la 
Scuola Materna possa trasferirsi quanto 
prima nei nuovi ambienti e che la sistemazione 
delle aree scoperte venga ultimata quanto 
prima con la collocazione delle attrezzature 
per i giochi dei piu piccoli. Gli alunni sono 
contenti di far lezione nei nuovi ambienti. 
Domanda: Puč tracciare un primo biiancio 
deli'anno scolastico che sta terminando? 
Risposta: L’anno scolastico e stato alquanto 
movimentato. Uevento principale e stato

senz’altro il trasloco. Colgo ancora una volta 
1’occasione per elogiare i lavoratori e gli 
alunni che hanno lavorato sodo anche nei 
tempo libero per trasportare mobilia e mezzi 
didattici e ringraziare gli insegnanti che 
hanno dato il loro prezioso aiuto. Comunque 
tutto cio non ha intralciato 1’attivita delFistituto 
e lo svolgimento del piano annuale. 
Nonostante le grosse difficolta finanziarie 
nelle quali ci stiamo dibattendo e delle quali 
non vorrei parlarne in questo spazio ristretto, 
i risultati conseguiti dagli alunni e dagli 
insegnanti del nostro istituto non sono 
mancati. Abbiamo ottenuto un primo premio 
al concorso “L’Europa e i giovani” con un 
Iavoro di ricerca degli alunni della quinta 
classe dal titolo “I nostri noni faseva cusi” 
e due premi alle gare di lingua italiana in 
ambito istroquarnerino. Ouattro alunni sono 
stati premiati con il distintivo di bronzo alle 
“Gare Cankar” di lingua slovena, e una 
alunna con il distintivo di bronzo alle “Gare 
Vega” regionali di matematica. Buoni sono 
stati anche i risultati conseguiti in campo 
sportivo e alle gare scolastiche di matematica 
“Cangooro”, che hanno visto una massiccia 
partecipazione di alunni. Venerdi, 15 maggio 
il gruppo di ballo ha partecipato a Marti- 
gnacco alla Seconda rassegna scolastica 
“Insieme per fare amicizia, per fare Europa, 
per fare scuola”.

M.M.



Arrivederci, Mister Chips
Ancora meno di cent’armi fa la professione del “MAESTRO”, assieme 
a quella del dottore e delparroco, era considerata ima vocazione, circondata 
da un alone di rispetto.
II primo giomo discuola gli scolariportavano una mela da offrire al proprio 
insegnante e parlavano solo se interrogati. Seduti composti con le mani 
dictro alla schiena, attendevano di essere chiamati e spesso le trasgressioni 
venivano punite con bacchettate sulpalmo della mano o con lunghiperiodi 
ned’angolo con la faccia rivolta al muro. L’autorita del maestro era 
indiscutibde, gd scolari non avevano voce in capitolo. Non ce 1’avevano 
neppure i genitori, anche perche spesso loro stessi, non essendo andati 
a scuola, consideravano 1’istruzione un privdegio.
Oggi i tempi sono cambiati: sono cambiati gd insegnanti, sono cambiati 
gd scolari e sono cambiati pure i genitori. I maestri di oggi sono molto 
piii disponibdi, pili comprensivi, piu umani..., naturalmente con le solite 
eccezioni che, quando fmisce la pazienza, sostituiscono le antiche 
bacchettate con scappellotti, con tiri al bersagdo con i gessi e con le solite 
trasi adusive o addirittura offensive. Alcuni di questi “maestri” scordano 
che non sono gli alunni ad andare a scuola per gd insegnanti bensi d 
contrario. Purtroppo, a causa di poche eccezioni, molto spesso ne risente 
ingiustamente tutta la categoria e mi domando perche si permetta cid. 
La nuova generazione di genitori non ha tanti scrupoli come in passato, 
trova spesso ingiustizie anche d dove non ci sono ed anche essendo piu 
disponibde al dialogo spesso dimentica che i bambini si comportano in 
una data maniera in loro prešerna, cambiando poi atteggiamento in loro 
assenza.
Gli alunni invece acquisiscono ogni giomo maggior “potere”, ricordando 

sempre di avere dei diritti e scordando puntualmente di avere anche dei 
doveri. II rispetto verso 1’insegnante si perde man mano che crescono, 
lasciando spazio ad offese, minacce ed atti di maleducazione. Forse 
dimenticano di prendere in considerazione d fatto che d maestro non e 
un nemico da sconfiggerc, bensi una guida per d loro futuro, come d 
maestro non dovrebbe scordare 1’amore che gd ha fatto scegdere tale 
professione.
Comunque, caro “maestro”, se oggi qualcuno ti odre una mela, ricordati 
di Biancaneve.

Bojana Pevec

Riuscito “Concerto di primavera”
Repertorio vario e piacevole, buone esecuzioni, pubblico caloroso: questo 
in sin teši d nostro commento sul rečen te “Concerto di primavera” organ izza to 
dalla Comunita autogestita deda nazionalita italiana di 1'sola. La lieta sorpresa 
deda serata ci e venuta dal Coro giovanile deda Scuola di Musiča di Iso/a, 
diretto da Kristina Babič, che ha entusiasmato con le sue fresche vod d 
pubblico accorso alla Časa di Cultura di Isola per seguire la Šesta edizione 
deda Rassegna di cori isolana. A rendere ricca e varia la serata hanno 
contribuito i cori “La clape” di Cervignano del Friuli, diretto da Damiano 
Fabris, “Monte Sabotino” di Gorizia, diretto da Umberto Perini e d coro 
ospitante lo “Haliaetum ” della Comunita degli italiani “Pasquale Besenghi 
degli Ughi” di Isola, diretto da Claudio Strudthoff.

G.S.

II Coro giovanile della Scuola di mušica di Isola
Foto: C. Chicco

Avviso
L<i Scuola elementare “Dante Alighicri” di Isola comunica che 
sono apcrte le iscrizioni alle sezioni della Scuola Materna 
“L’AQUILONE” per 1’anno scolastico 1998/99. Dal primo 
settembre 1998 operera pure la sezione dcH’asilo nido, pertanto 
verranno accettati i bambini da un anno di cta in poi. I moduli 
per 1’iscrizione possono essere ritirati alla Segreteria della Scuola 
Elementare “Dante Alighieri”, via Rivoluzione d’Ottobre 10.

Non c’e piu religione
Neg/i anni ormai tontani, una parte dei pescherecci della flotta 
isolana si trasformava, durante ia beda stagione, in ristoranti 
gaiieggianti e cid per ia gioia degli iso/ani e soprattutto di 
coioro che visitavano questa nostra beda tocadta. Noi abbiamo 
tastato d po/so degii attuali gestori dei pescherecci i očali sul la 
possibdita di reintrodurre detta simpatica offerta turistica ed 
abbiamo avuto risposta posiliva, so/o che bisogna superare 
certi ostacoli di ordine burocratico. Si contesta alle 
imbarcazioni la scarsita di ambienti igienici, pero si de ve tener 
conto che ogni imbarcazione e provvista di almeno un 
gabinetto, cosa che dovrebbe s od d is fare tutte le esigenze 
dedispettorato sanitario locale. Insomma, stando cosi le cose, 
per rivedere a Isola i pescherecci ristoranti dovremo attendere 
la nascita, di un novello Vespasiano (imperatore romano 
passato alla storia per la diffusione dei gabinetti pubblici).

Gianfranco Si/jan

M ES SAG Gl O FAX:
All’attenzione della redazione de II Mandracchio

La Comunita degli Italiani “Pasquale Besenghi degli Ughi” di 
Isola comunica che il giomo 14 maggio 1998 1’Unita 
Amministrativa di Isola ha registrato lo Statuto della Comunita 
medesima con tutte le modifiche approvate alPultima seduta 
delPAssemblea dei soci. Dette modifiche prevedono il cambio di 
denominazione da Associazione culturale e sportiva Comunita
degli Italiani “Pasquale..... a Comunita degli Italiani “Pasquale...... ,
il reinserimento delle categorie soci effettivi e soci sostenitori 
in base alla nazionalita del socio, la revisione dei diritti e doveri 
in base alla categoria di soci e 1’associazione della Comunita 
alPUnione Italiana.
La Comunita degli Italiani “Pasquale Besenghi degli Ughi” di 
Isola si e dunque adeguata nel piu breve tempo possibile ed e 
ora regolarmente registrata in base alle ultime interpretazioni 
della Legge sulle associazioni della Repubblica di Slovenia.
La Comunita degli Italiani “Pasquale Besenghi degli Ughi” di 
Isola vuole altresi ribadire, come del resto gia sottolineato dalla 
sua Commissione elettorale, che le scorse elezioni dei 
rappresentanti alFAssemblea delPUnione Italiana sono State 
organizzate in base ai nuovi sviluppi, cioe tutti i candidati, tutti 
i loro proponenti, tutti i soci invitati alle elezioni e tutti coioro 
che hanno esercitato il diritto di voto erano, e sono, dichiarati 
di nazionalita o di cultura e/o madrelingua italiane. Pertanto, le 
elezioni sono considerate valide a tutti gli effetti.

La Segreteria 
della Comunita degli Italiani 

“Pasquale Besenghi degli Ughi” di Isola

ATT/V/TA COMUNITARIA
BIBLIOTECA

La biblioteca della comunita 
italiana di Isola (Palazzo Besenghi, 
pianoterra) e aperta il lunedi dalle 
ore 17 alle 18 e il mercoledi e 
giovedi dalle ore 16.30 alle 19. La 
biblioteca e aperta a tutta la 
cittadinanza.
SALA Dl LETTURA E BAR SOCIALE
Apertura da lunedi a venerdi dalle 
ore 16.30 alle 20.30 (Palazzo 
Besenghi, pianoterra). Sono 
disponibili i periodici Panorama 
Mondadori e Panorama Edit, 
L’Espresso, Visto, Grazia, 
Ouattroruote, Nautica, Storia 
illustrata, Topolino, Primorske 
novice e “Mandrač” nonche i 
quotidiani La voce del popolo, II 
piccolo e Delo.
MANIFESTAZIONI CULTURALI
Mercoledi 3 aiuano, ore 18.00, a 
Palazzo Besenghi
ISTRIA MISTICA - Conferenza 
preparatoria alTomonima 
escursione culturale che si terra 
sabato 6 giugno. Potranno 
partecipare alfescursione 45 
connazionali e attivisti. Le iscrizioni

sono aperte fino al completamento 
dei posti.
AVVISI
MONOGRAFIA “ISTRIA: 
DUECENTO CAMPANILI STORICI”
Sono in vendita presso la biblioteca 
della Comunita alcune copie del 
libro ISTRIA: DUECENTO
CAMPANILI STORICI di Daniela 
Milotti Bertoni, Bruno Fachin 
Editore Trieste.
AUDIZIONI “CORO HALIAETUM”
II Coro HALIAETUM deli' 
Associazione COMUNITA DEGLI 
ITALIANI “PASOUALE BESENGHI 
DEGLI UGHI” di Isola invita alle 
audizioni per nuovi coristi che 
avranno luogo ogni lunedi dalle 
ore 19 alle 21.

// Mandracchio, foglio della 
Comunitil italiana Ji Isola 
Rcdattorc responsahih:
Andrea Sumenjak
Redazione: C. Chicco, M. Maurel,
13. Pevec, C. Raspolič, S. Sau,
G. Siljan, A. Šuinenjak 
indirizzo: via S. Gregorčič 76, 
6310 Isola, Slovenia 
tel.,fax: (+386 66) 645031, 645853



NAGRADNA GOJKARCA
ŠE ENKRAT POSVEČAMO NAŠO KRIŽANKO, MLADIM IN VZORNIM > VEGOVCEM <.
NAČRTUJEMO, DA BI SE JUNIJA V TRETJIČ SREČALI, NA KAR SE GOJKARCA POSLAVLJA OD MANDRAČA IN 
ODHAJA NA DALJŠI ODDIH. MANDRAČ BO ZANESLJIVO TUDI VNAPREJ PESTER IN ZA UGANKARJE ZABAVEN. 
POTRUDITE SE, TAKO KOT DOZDAJ, IN NAM NA KUPON NAPIŠITE VSAJ 5 IMEN MLADIH MATEMATIKOV, NE 
POZABITE NA SVOJ NASLOV DA BI SODELOVALI V ŽREBANJU ODGOVORE POŠLJITE DO: 2.6. 1998 - NA;
TEDNIK MANDRAČ, VELIKI TRG 1. IZOLA

P.S. Zaradi nemirnega računalniškega škrata križanka prejšnjega tedna seveda ni bila rešiljva. Ta pa je.

VODORAVNO
1. MATEMATIKA. IME, KOCIJANČIČ, KRIZMANČIČ * 6. NAJVEČJA ŽIVAL * 8. MATEMATIK, IME
PALČIČ * 13. ŽENSKO IME, IZ FILMA - DR. ŽIVAGO -* 14. PRVA ŽENSKA * 16. SNOVI ZA IZOLACIJO * 18. NAJVIŠJA PLAST KOŽE, 
POVRHNJICA * 21. ZGORAJ BREZ MODRCA * 22. MATEMATIČARKA. IME, KOKALJ * 23. PLEME, RASA* 25. POLJSKO MESTO IZ 
BESEDE, DOMAR * 26. DRŽAVA V JUGOVZHODNI AZIJI, INDOKINA* 27. KRAJ PRI KOPRU * 29. JUŽNO AMERIŠKA KUKAVICA* 30. 
AGOSTINI MARIO * 31. ŠPANSKI NARODNI JUNAK * 33. IZRAELSKI POLITIK, EBAN * 35. OGRIZEK NADA* 36. POZIV, KLIC * 38. 
ZNAN SMUČARSKI CENTER NA ŠVEDSKEM* 39. DOMAČE ŽENSKO IME IZ BESEDE, RATKA* 41. AMERIŠKI PEVEC, PRESLEY * 
43. ZVEZDAN VILER * 44. PORTUGALSKA POKRAJINA* 46. ZGORNJ DEL RASTLINE PRI PŠENICI * 47. SPODNJI DEL TELESA* 49. 
NINA VERBIČ * 51. MATEMATIČARKI. IME, HROVATIN, PERČIČ * 52. ROI ADRIANO* 53. JASMIN HASIČ * 54. DESNI PRITOK RONE 
V FRANCIJI * 56. IVO NAKIČ * 57. VZDEVEK IZOLSKEGA NAVIJAČA, NI STOTKA* 60. ANJA BRENKO * 61. MATEMATIK. IME, 
GRGUROVIČ * 62. JOPA, POMANJŠEVALNO* 63. DARILO, ŠENK * 64. FINSKA PESNICA, TALVIO.

NAVPIČNO
1. MATEMATIK. IME, OBLAK* 2. ZAŽIGALNA ZMES IZ NA.PALMITATA IN BENZINA * 3. REKA V ČRNI GORI * 4. PREDVAJA NAM 
GLASBO * 5. MILO ŽENSKO IME, IZ BESEDE, REJA * 6. GLAVNO MESTO EGIPTA* 7. TEO ORLANDO * 8. NOVOZELANDSKI 
STAROSELCI * 9. MUSLIM. ŽENSKO IME, IZ BESEDE, MAPA * 10. ZNAMENJE V SLOVARJIH, VIJUGA, IZ BESEDE, DATIL * 11. ITAL. 
IGRALKA, DUŠE * 12. MATEMATIČARKA. KAPEL * 15. VALDI 
MORATO * 17. SAŠA TOMIČ * 19.
IZPAD, IZGRED, KRŠITEV REDA * 20. ČISTILEC SOB * 24. ZELO 
DEBEL ČLOVEK * 27. PALISKA DAJANA * 28. GOSTAN 
ALEKSANDER * 30.MATEMATIK. IME, SKOK * 32. IVO LAZA *
34. BIBLIJSKI LEVIT S CIPRA* 36. OBER * 37. S SVINČNIKOM 
DELATI ČRKE * 38. STARORIMSKI POZDRAV * 39. KRULČIČ 
IRENA * 40. PARK V LJUBLJANI * 42.VISOKA TRAVNATA 
STEPA * 43. NAJRAJŠI UDIHAVAMO ČIST .... 45. ENZO 
HROVATIN * 47.VINORODNA RASTLINA * 48. BARUT JADRAN 
* 50. MATEMATIČARKI. IME, LAVRENČIČ, GREGL * 55. REKA 
NA JUGU PAKISTANA * 58. OLGA CEGLAR * 59. ANDREJ 
DUKOVSKI*

KUPON št. 16
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KRIMINALIJE
Po silovitem Ifiajskem izbruhu ljubezni je meseca skoraj konec, želodci pa že 
povsem skrčeni in onemogli. Manko je pač treba na nek način nadoknaditi. Na 
udaru so bile?vse krajevne skupnosti in vsi okoliši, a so na srečo dečki še bolj 
odprli oči in Marsikaterega "ljubimca" že ujeli.

Izolsko bistriška naveza
i

..V zadnjem mesecu dni in še več je po 
■' Izoli delovala izjemno uspešna izolsko 

■ bistriška naveza! Osemnajstletni K.C. in 
devetnajstletni I.G., prvi domačin drugi 
Bistrčan, sta 3.4. vlomila v katrco 
parkirano v Arrigoniju. Iz vozila sta 
odnesla avtoradio znamke Sony ter ga 
prodala D.V. Izole za vsega 14.000 
sitov, čeprav je bila njega dejanske 
vrednost okoli 95.000 sitov. Ker je D.V. 
vedel, da je radio ukraden, je zoper 
njega podana kazenska ovadba zaradi 
prikrivanja.
Podobno akcijo sta omenejena ponovila 
v ulici E. Driolija, le da je bil ukraden 
avtoradio tokrat vreden 20.000 sit, 
prodala pa sta ga za 5.000. Tudi v tem 
primeru je kupec S.D. prejel kazensko 
ovadbo zaradi prikrivanja.
Omenjena naveza je udarila še enkrat, 
tokrat v ulici sv. Petra. Tudi tuje bila na 
udaru katrca, aparature znamke Philips 
pa mladeniča nista uspela prodati, zato 
stajo zavrgla.

Dobro znan domačin

Dečki so razkrinkali domačina M.P., ki 
je operiral po širšem domačem rajonu. 
Najprej seje zaljubil v ljubljansko Lado

Samaro, ukradel usnjen nahrbtnik, a ga 
zavrgel, ker v njm ni bilo denarja 
oziroma vrednih stvari.
Po daljšem počitku se je M.P. v noči 
21.maja znašel v Bevkovi ulici in med 
spanjem olajšal avstrijska turista za
30.000 sit in 4.000 šilingov.
Dečki so tudi ugotovili, daje M.P. ravno 
tako v maju večkrat ponoči obiskal 
stanovanje M.G. in mu prvič odvzel
70.000 SIT drugo 200.000 ITL in še 
nekajkrat po manjšo vsoto. M.G. je 
sicer opazil, da mu manjka denar, 
vendar zadeve ni prijavil, zato je bil še 
toliko bolj presenečen, ko je izvedel 
kam je izginjal denar.

Kdo bo ustavil pedofile
Pedofilija seje razširila tudi v Izolo. Za 
spolni napad na otroko so kriminalisti 
ovadili jugoslovanskega državljana, ki 
je na Svetilniku kazal svoj ud 12 letni 
deklici in njenemu bratcu. Deklica si je 
zapomnila registrske številke 
osumljenčevega vozila, kriminalsti pa 
so 33 letnega J.E. v roku ene ure že 
prijeli. Osumljene je obtožbe priznal in 
dejanja obžaloval.

GRADBIŠČA PO ODLOKU?
Danes seveda ni več mogoče graditi tako kot nekoč. Preveč nas živi na enem kupu in zato je 
treba paziti, da se med seboj ne oviramo, še posebej pa je treba paziti, da ne poškodujemo 
tuje stvari, še zlasti če gre za kulturni ali zgodovinski spomenik. Tega se očitno ne zavedajo 
gradbinci s Smrekarjeve 32, saj se že od odprtja gradbišča obnašajo skrajno nekulturno do 
prostora in posebej do kipov japonskega avtorja Nagaseja, ki služijo tudi kot otroško 
igrišče in prostor za pomenek sosedov.
Občinska inšpekcija jim je že 
izrekla nekaj kazni zaradi 
nespoštovanja občinskih 
odlokov in zakona o gradnjah, 
vendar nič ne pomaga. Zdaj je 
pač treba počakati, da delo 
dokončajo, v bodoče pa je 
vprašanje, kako bo s 
pridobivanjem dovoljenja za 
izvajanje gradbenih del v Izoli.

Povsem drugačno podobo kaže 
gradbišče v Ljubljanski ulici, 
kjer urejajo trgovino Jestvine.
Izvajalec del je bil opozotjen na 
to, kaj vse mora upoštevati in 
spoštovati ob gradnji in zaenkrat 
je tudi tako. Gradbišče je komaj

opazno, čeprav še zdaleč 
ni enostavno, izvajalec 
pa je zaradi spošto- vanja 
določil celo dobil 
dovoljenje, da lahko 
pripelje material na 
gradbišče, čeprav je 
vožna po ulici prepo
vedana za ves promet. 
Mimogrede, prijazne 
trgovke z omenjene 
trgovine Jestvine so 
naročile naj strankam 
povemo, da bo obno
vljena trgovina kmalu 
spet odprta in da jih že z 
veseljem pričakujejo.
Mi tudi.

ODPRTO
VSAK DAN od 7 -17 
SOBOTA 9 -13

TRGOVSKA 4 / OBRTNA CONA / 6310 - IZOLA
tel.: 066/ 646 - 608, 645 - 778 / fax: 066/ 645 - 779

AVTODELI - DODATNA OPREMA
KAKOVOST IN UGODNA CENA

• VPLINJAČ OBNOVLJEN Z 101 11.700 SIT
•GLAVA OBNOVLJENA Y 45 21.750 SIT
• PESTO KOLESA Z 101 PR. 2.625 SIT
• LEŽAJ KOLES Z 101 PR. N.T. 1.830 SIT

OBNAVLJAMO ZAVORNE ČELJUSTI, LAMELE, 
SKLOPKE, ZAVORNE OBROČE, ...

SREČNO VOŽNJO

* CENI že od 
1.879.000 SIT!

VOZILA ŽENA

ola / Tel.: 066 / 646 - 723 Fax: 066 / 67- 854

PKUUAJA IN KtZ±KVAUJA AVIU KAKI

rijavljem za termw2Ss& inimajo v letu
V/(q7f/T @20] trgovina igrač

PON-PET15 -19"
turistična
agencija

cena: avtobus - avtobus (polp) 55.900 SIT
. avtobus - letalo (polp) 69.900 SIT 

IN SE NA 6 ČEKOV BREZ OBRESTI.
SOB 9"43"

NOVA tol. ŠTEV. 
066 648-731

tel./fax: 066 6 4 6 - 7 4 7 / delovni čas:PON-PET 9-12 in 18-20 / SOB 10 -12

NIČ NI VEČ KOT JE BILO
Tudi črte za označevanje parkirnih mest niso več takšne kot so bile pred dobrim 
mesecem. Na velikem trgu so bila parkirna mesta, na katerih so zaračunavali 
parkirnino, označena z modro 
barvo, tista "z nalepkami" pa z 
belo barvo.
Novi prometni zakon je določil 
tudi to, kako morajo biti 
označena posamezna
parkirišča. in modra barva po 
zakonu označuje parkirišče za 
omejen čas. Na takem 
parkirišču je mogoče parkirati 
le uro ali dve z obvezno 
uporabo parkirne ure (videli 
jih boste v Ljubljani in 
ponekod v Portorožu). Ker so 
parkirišča na Velikem trgu 
čisto običajna parkirišča, le da 
je treba zanje plačati 
parkirnino, so morali vsa 
modra parkirna mesta 
prebarvati z belo barvo. Da pa 
bi jih ločili od tistih 
"brezplačnih" so jim dodali 
številke.
Strah, da bo v bodoče vsak 
voznik ob prihodu na 
parkirišče dobil svojo številko 
je torej odveč, čeprav je res, da 
bi ob največji gneči kaj takega 
bilo morda celo priporočljivo.

16


